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ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ - РАЗГРАД 

 

 

П Р О Т О К О Л 

 

№ 38 

 
От проведеното заседание на Общински съвет - Разград на 

30.08.2022 година, от 13.30 часа, в зала 1101 на общината. 

От 33 общински съветници на заседанието присъстваха  26. 

Заседанието на ОбС започна работа с регистрирани 24 общински 

съветници. 

По уважителни причини отсъстваха общинските съветници Али 

Кязимов; Галина Георгиева; Джипо Джипов; Милен Минчев; Надежда 

Радославова; Стефан Стефанов и Хасан Хасанов. 

 

/Приложение №1 към Протокола/. 

 

На заседанието присъстваха: господин Денчо Бояджиев – Кмет на 

Община Разград; господин Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община 

Разград; госпожа Полина Иванова – Зам.-кмет на Община Разград;  

госпожа Нели Добрева – Секретар на Община Разград; представители на 

общинска администрация и журналисти. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Уважаеми съветници, 

За днешното заседание са се регистрирали 24 общински съветници. 

Седем общински съветници уведомили, че ще отсъстват по уважителни 

причини. В хода на заседанието очакваме да се включат и други 

съветници. Налице е необходимия кворум и откривам заседанието на 

общинския съвет.  

За днешното заседание сме ви предложили дневен ред, който да 

включва: разглеждане на докладни записки и текущи въпроси.  

Имате ли мнения и съображения по проекта за дневен ред? Няма. 

Затова подлагам на гласуване предложения проект за дневен ред.  

За днешното заседание на общинския съвет дежурен секретар ще 

бъде господин Мирослав Цанев.  

 

С 24 гласа - “ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“- няма, 

дневният ред се приема.  
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Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

По процедура.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте.  

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Благодаря. 

Колеги, преди да преминем към дневния ред на нашето заседание 

предлагам да почетем с едноминутно мълчание героизма и паметта на 

двама достойни българи, които само преди няколко дни изгубиха живота 

си изпълнявайки служебните си задължения. Всички вероятно се сещате за 

какво става въпрос, за двамата полицаи от Бургас, които доказаха, че в 

България все още има достойни хора.  

 

Г-н Пейчо Георгиев – „Демократична България – Обединение“ 

Предлагам да почетем и доктор Гечо Жеков, Бог да го прости. 

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Извинявам се, че не се сетих за това. Благодаря на господин 

Георгиев.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

За тези, които не се разбрали – починал е дългогодишния директор 

на нашата Многопрофилна болница за активно лечение – доктор Гечо 

Жеков. Да почетем паметта.  

 

/Едноминутно мълчание./ 

 

Уважаеми съветници, пристъпваме към изпълнението на точка първа 

от дневния ред – разглеждане на докладни записки.  

 

С Т А Т И Я  1 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Пристъпваме към разглеждане най-напред на докладна записка с 

вх.№338.  

Докладна записка от Нюсрет Исмет Мустафа-Салим – Общински 

съветник и председател на Временната комисия за провеждане на 

процедура за избор на съдебни заседатели към съдебен район на Окръжен 

съд-Разград 

Относно: Предложение за избор на съдебни заседатели за 

Окръжен съд – Разград за мандат 2023-2026 г. 
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Давам думата на вносителя да представи накратко същината на 

докладната записка и предложението, което прави комисията. 

Заповядайте, госпожо Салим. 

 

Г-жа Нюсрет Салим – Общински съветник, вносител 

Благодаря. 

Докладна записка с вх.№338 касае – избор на съдебни заседатели за  

Окръжен съд-Разград. До комисията бяха депозирани документи от 21 

кандидати. Всичките бяха допуснати до изслушване от комисията. На това 

изслушване не се яви само един от кандидатите. Към докладната записка 

сме приложили подробен доклад за работата на комисията, както и списък 

с предложените кандидати, който списък представлява Приложение №1. 

Към докладната записка сме приложили и Протокол №5 от 11.07.2022 г. от 

заседанието на комисията по изслушването. В този протокол може да 

прочетете кратко резюме за всеки един от кандидатите. 

Уважаеми колеги съветници, моля от името на комисията всеки един 

от вас със своя вот да подкрепи 18 от предложените кандидати. Общински 

съвет-Разград следва да определи 18 съдебни заседатели за Окръжен съд – 

Разград. Всичко друго може да намерите към докладната и приложенията 

към нея.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, госпожо Салим. 

Правите ли предложение как да бъде гласуването по отделните 

кандидатури?  

 

Г-жа Нюсрет Салим – Общински съветник, вносител 

Да, обсъдихме този въпрос в комисията и взехме решение да 

гласуваме за всеки един от кандидатите поотделно по списъка, който сме 

ви приложили – Приложение №1. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Докладната записка бе разгледана в ПК по законност, превенция на 

корупцията, контрол на решенията, предложения на гражданите и връзка с 

неправителствени организации. Давам думата на председателя на 

комисията господин Калоян Монев, да ни информира за становището на 

комисията.  

 

Г-н Калоян Монев – Председател на ПК 

Уважаеми колеги, на редовното заседание на постоянната комисия 

бяха разгледани 8 докладни записки. Седем от тях срещнаха подкрепа, 
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включително и настоящата, като само една с вх.№348 не беше подкрепена 

от постоянната комисия по законност. 

Използвам възможността да ви докладвам, че имахме през август и 

извънредно заседание на постоянната комисия, което касаеше текущи 

въпроси свързани с отмяната на част от Наредба №25 на Общински съвет-

Разград. Завърших.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Моля желаещите да изразят становище да коментират и предложения 

начин на гласуване на председателя на комисията госпожа Салим. Не 

виждам желаещи. Тогава да се съобразим със становището на комисията, 

която положи доста голям труд да подготви докладната записка и да 

проведем гласуването, което както спомена госпожа Салим ще бъде 

поотделно и поименно за всеки един от кандидатите, които са посочени в 

Приложение №1. И всеки съветник трябва да спазва изискването, че 

подкрепа следва да получат 18 от предложените кандидати, защото 

толкова е броя на съдебните заседатели, които трябва да бъдат определени 

по процедурата.  

И сега последователно аз ще обявявам предложенията за гласуване 

за отделните кандидати и всеки съветник ще направи гласуването.  

Гласуваме за №1 по списъка – Галя Кръстева Кръстева.  

 

Г-н Мирослав Цанев –  Дежурен секретар 

Гласували общо 22 общински съветници,  13 гласа „ЗА, „против“ 

– 5,  „въздържали се“ – 4. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Гласуваме за кандидат Юмгюл Мухарем Ахмедова.  

 

Г-н Мирослав Цанев –  Дежурен секретар 

Гласували общо 25 общински съветници,  25 гласа „ЗА, „против“ 

– няма,  „въздържали се“ – няма. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Гласуваме за Димитрина Валентинова Атанасова-Йорданова. 

 

Г-н Мирослав Цанев –  Дежурен секретар 

Гласували общо 25 общински съветници,  25 гласа „ЗА, „против“ 

– няма,  „въздържали се“ – няма. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Гласуваме за Христина Христова Иванова.  
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Г-н Мирослав Цанев –  Дежурен секретар 

Гласували общо 25 общински съветници,  25 гласа „ЗА, „против“ 

– няма,  „въздържали се“ – няма. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Гласуваме за Гюнай Лютфи Фетта.  

 

Г-н Мирослав Цанев –  Дежурен секретар 

Гласували общо 24 общински съветници,  24 гласа „ЗА, „против“ 

– няма,  „въздържали се“ – няма. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Гласуваме за Айсел Нерми Билял. 

 

Г-н Мирослав Цанев –  Дежурен секретар 

Гласували общо 24 общински съветници,  24 гласа „ЗА, „против“ 

– няма,  „въздържали се“ – няма. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Сега гласуваме за Иванка Тодорова Петкова.  

 

Г-н Мирослав Цанев –  Дежурен секретар 

Гласували общо 24 общински съветници,  24 гласа „ЗА, „против“ 

– няма,  „въздържали се“ – няма. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Гласуваме за Цена Коцева Трифонова.  

 

Г-н Мирослав Цанев –  Дежурен секретар 

Гласували общо 25 общински съветници,  25 гласа „ЗА, „против“ 

– няма,  „въздържали се“ – няма. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Гласуваме за Мария Митева Драгнева.  

 

Г-н Мирослав Цанев –  Дежурен секретар 

Гласували общо 25 общински съветници,  25 гласа „ЗА, „против“ 

– няма,  „въздържали се“ – няма. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Гласуваме за Даниела Данаилова Данилова. 
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Г-н Мирослав Цанев –  Дежурен секретар 

Гласували общо 23 общински съветници,  23 гласа „ЗА, „против“ 

– няма,  „въздържали се“ – няма. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Гласуваме за Искра Йорданова Иванова.  

 

Г-н Мирослав Цанев –  Дежурен секретар 

Гласували общо 25 общински съветници,  25 гласа „ЗА, „против“ 

– няма,  „въздържали се“ – няма. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Гласуваме за Красимира Николова Денева. 

 

Г-н Мирослав Цанев –  Дежурен секретар 

Гласували общо 20 общински съветници,  20 гласа „ЗА, „против“ 

– няма,  „въздържали се“ – няма. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Гласуваме за Румяна Антонова Балтова.  

 

Г-н Мирослав Цанев –  Дежурен секретар 

Гласували общо 21 общински съветници,  17 гласа „ЗА, „против“ 

– 3,  „въздържали се“ – 1. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Гласуваме за Ерджан Басри Мустафа.  

 

Г-н Мирослав Цанев –  Дежурен секретар 

Гласували общо 23 общински съветници,  14 гласа „ЗА, „против“ 

– 5,  „въздържали се“ – 4. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Гласуваме за Марина Красимирова Кирилова.  

 

Г-н Мирослав Цанев –  Дежурен секретар 

Гласували общо 20 общински съветници,  20 гласа „ЗА, „против“ 

– няма,  „въздържали се“ – няма. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Гласуваме за Симона Монева Монева. 
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Г-н Мирослав Цанев –  Дежурен секретар 

Гласували общо 22 общински съветници,  22 гласа „ЗА, „против“ 

– няма,  „въздържали се“ – няма. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Гласуваме за Мартина Йорданова Йорданова. 

 

Г-н Мирослав Цанев –  Дежурен секретар 

Гласували общо 22 общински съветници,  22 гласа „ЗА, „против“ 

– няма,  „въздържали се“ – няма. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Гласуваме за Калиптен Кенанова Исмаил. 

 

Г-н Мирослав Цанев –  Дежурен секретар 

Гласували общо 23 общински съветници,  23 гласа „ЗА, „против“ 

– няма,  „въздържали се“ – няма. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Гласуваме за Ненчо Илиев Ненов. 

 

Г-н Мирослав Цанев –  Дежурен секретар 

Гласували общо 23 общински съветници,  23 гласа „ЗА, „против“ 

– няма,  „въздържали се“ – няма. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

И гласуваме за последния кандидат Лидия Младенова Станчева.  

 

Г-н Мирослав Цанев –  Дежурен секретар 

Гласували общо 22 общински съветници,  22 гласа „ЗА, „против“ 

– няма,  „въздържали се“ – няма. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Уважаеми съветници, 

Както се очаква в тези случаи като чели не беше спазено изискването 

за подкрепа само на 18. Така че, по моите разчети от ресистрираното 

мнозинство 24 общински съветници и след това участвали в гласуването 

25, всичките кандидати получиха гласове за повече от половината от 

съветниците. И сега пред нас стои задачата от тези 20, които са получили 

гласове повече от половината да решим кои ще бъдат 18-те. Можем да 

открием дискусия по този въпрос. Единия към вариантите към, който 

можем да се ориентираме е да видим кои са двамата кандидати, които са 
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получили най-малко гласове. Ако не греша това са кандидатите по номер 

14 и номер 1. Съответно с гласове 14 и 13. Имате думата.  

Давам думата на госпожа Неделчева. 

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Абсолютно логично е това, което казахте. От всички кандидати тези, 

които са с най-нисък резултат – те да отпаднат, защото освен нашето 

изискване за 50 плюс 1 от гласувалите. В крайна сметка има и резултат, 

който показва, че някои от кандидатите са събрали много по-малко 

гласове.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, госпожо Неделчева.  

Господин Георгиев, като математик можете ли да кажете – възможно 

ли е да е спазено това изискване всеки един да е подкрепил 18 и да се 

получи този резултат – всички да получат повече от половината… 

 

Г-н Пейчо Георгиев  – „Демократична България – Обединение“ 

Възможно е.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Възможно е. Добре.  

Тогава колеги, приемам това като подкрепа и на предложението 

направено от госпожа Елка Неделчева.  

Има ли други мнения и съображения? Няма.  

Колеги, в резултат на проведеното гласуване, обявявам за избрани 

кандидатите с номер – 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10, 11, 12, 13, 15, 16, 17, 18, 19 и 

20 по приложения списък. С това ние изпълнихме задължението си за да 

определим кандидатите за съдебни заседатели.  

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Господин Димитров, в цялост докладната няма ли да я гласуваме? 

 

 Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Добре. За прецизност нямам възражение, макар че ние обявихме 

избора и сега в цялост да подкрепим и мотивите.  

Подлагам на гласуване в цялост докладната записка с избраните 

общински съветници. Моля гласувайте.  

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 
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                                       № 524 

 

С писмо с вх. № 149 от 07.04.2022 г. Председателят на 

Апелативен съд Варна е внесъл предложение в Общински съвет да 

бъде проведена процедура и прието решение за определяне на съдебни 

заседатели в Окръжен съд - Разград. В изпълнение на чл. 67б от Закона 

за съдебната власт (ЗСВ), ни е изпратено извлечение от протокол от 

проведено на  28.03.2022 г. Общо събрание на Апелативен съд – Варна 

в частта относно взето решение, с което е определен броя на съдебните 

заседатели  за Окръжен съд – Разград общо и по общини. 

Определеният брой съдебни заседатели за  Община Разград  е 18 

съдебни заседатели. С писмото ни уведомяват, че следва да 

представим списък на определените от Общински съвет - Разград 

кандидати за съдебни заседатели, заедно с копие от решението на 

Общински съвет и документите по чл.68, ал.3 ЗСВ в срок до 31.08.2022 

г. 

С оглед на гореизложеното, със свое решение №472 от 17.05.2022 

г., Общински съвет Разград избра Временна комисия, която да 

проведе процедура за избор на съдебни заседатели към съдебния район 

на Окръжен съд - Разград и да проведе изслушване на кандидатите в 

публично заседание. На 20.05.2022 г. на интернет –страницата на 

Община Разград, на сайта на Общинско радио Разград, а също така и 

в един местен вестник, бе обявена информация, че е открита 

процедура за подбор на кандидати за съдебни заседатели, към 

съдебния район на Окръжен съд – Разград. Бяха посочени 

изискванията към кандидатите, както и необходимите документи, 

които заинтересованите лица следва да представят в срок до 06.06.2022 

г. 

До определения краен срок, в деловодството на  Общински съвет 

Разград документи подадоха 6-ма кандидати. В тази връзка 

Временната комисия взе решение за удължаване срока за подаване на 

документи до 14.06.2022 г., като в този срок документи подадоха 14 

кандидати и комисията отново взе решение за удължаване на срока за 

подаване на документи до 20.06.2022 г. До изтичането му в 

деловодството документи подадоха 21 кандидати. След което, във 

връзка с чл.68, ал.3, т.9 от ЗСВ, за лицата родени преди 16 юли 1973 г., 

Комисията извърши проверка по реда на Закона за достъп до 

разкриване на документите и за обявяване на принадлежност на 

български граждани към Държавна сигурност и разузнавателните 

служби на Българската народна армия. 

Във връзка с чл. 67, ал. 1, т.4 от ЗСВ бе извършена проверка, 

дали кандидатите отговарят на изискването да не са осъждани за 

умишлено престъпление, независимо от реабилитацията им. 
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Във връзка с изискването на чл. 69, ал.2 от ЗСВ бе изискана 

информация от Окръжен съд - Разград, дали същите са били съдебни 

заседатели и в предходните два мандата.  

След като Комисията получи необходимата информация бе 

проведено заседание, на което след разглеждане на документите на 

постъпилите заявления, допусна до участие всички 21 кандидата и  

одобри списък на допуснатите кандидатите, който заедно с техните 

автобиографии, мотивационни писма и документи, бяха публикувани 

на интернет страницата на Община Разград, в раздела на "Общински 

съвет". На това заседание бе насрочена и дата за изслушване на 

кандидатите съгласно чл.68а от ЗСВ. 

На 11.07.2022 г. в зала 102 в сградата на Община Разград, 

Временната комисия проведе  публично изслушване на кандидатите, 

на което се явиха 20 от допуснатите за изслушване, за което бе 

съставен протокол. На насроченото изслушване не се яви единствено 

г-жа Гергана Руменова Драгнева. 

Видно от протокола (приложен към докладната записка), 

Комисията предлага на Общински съвет Разград 20 кандидати за 

съдебни заседатели към Окръжен съд - Разград мандат 2023 - 2026 г., 

Приложение №1 към настоящата докладна записка. 

 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 1 и т. 23 

от ЗМСМА, във връзка с чл. 68а, ал.4 от Закона за съдебната власт и 

чл.8, ал.1 от Наредба №7 от 28.09.2017 г. за съдебните заседатели, 

издадена от Висшия съдебен съвет, Общински съвет Разград,   с 24 

гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържал се“ – няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

I. Общински съвет-Разград определя 18 кандидати за съдебни 

заседатели за Окръжен съд Разград от приложен списък на одобрените 

от Временната комисия, избрана с Решение №472 от 17.05.2022 г. на 

Общински съвет Разград, за кандидати за съдебни заседатели за 

Окръжен съд Разград - Приложение №1, представляващо неразделна 

част от настоящата докладна записка, и ги предлага за избиране от 

общото събрание на съдиите от Апелативен съд – гр.Варна, както 

следва:  

1. Юмгюл Мухарем Ахмедова 

2. Димитрина Валентинова Атанасова-Йорданова 

3. Христина Христова Иванова 

4. Гюнай Лютфи Фетта 

5. Айсел Нерми Билял 

6. Иванка Тодорова Петкова 
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7. Цена Коцева Трифонова 

8. Мария Митева Драгнева 

9. Даниела Данаилова Данаилова 

10. Искра Йорданова Иванова 

11. Красимира Николова Денева 

12. Румяна Антонова Балтова 

13. Марина Красимирова Кирилова 

14. Симона Монева Монева 

15. Мартина Йорданова Йорданова 

16. Калиптен Кенанова Исмаил 

17.  Ненчо Илиев Ненов 

18. Лидия Младенова Станчева 

II. Възлага на Председателя на Общински съвет Разград да 

изпрати настоящото решение на Председателя на Апелативен съд – 

Варна, ведно с документите по чл.68, ал.3 от ЗСВ. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и на Областния управител на Област Разград  в 7-дневен срок от 

приемането му.       
 

Приложение 1  

 

СПИСЪК НА ПРЕДЛОЖЕНИТЕ КАНДИДАТИ ЗА СЪДЕБНИ ЗАСЕДАТЕЛИ 

ЗА ОКРЪЖЕН СЪД – РАЗГРАД 

 

1. Юмгюл Мухарем Ахмедова 

2. Димитрина Валентинова Атанасова-Йорданова 

3. Христина Христова Иванова 

4. Гюнай Лютфи Фетта 

5. Айсел Нерми Билял 

6. Иванка Тодорова Петкова 

7. Цена Коцева Трифонова 

8. Мария Митева Драгнева 

9. Даниела Данаилова Данаилова 

10. Искра Йорданова Иванова 

11. Красимира Николова Денева 

12. Румяна Антонова Балтова 

13. Марина Красимирова Кирилова 
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14. Симона Монева Монева 

15. Мартина Йорданова Йорданова 

16. Калиптен Кенанова Исмаил 

17.  Ненчо Илиев Ненов 

18. Лидия Младенова Станчева 

 

С Т А Т И Я  2 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх.№340.  

Докладна записка от Добрин Младенов Добрев – Зам.-кмет на 

Община Разград 

Относно: Изменение на Програмата за управление и 

разпореждане с имоти – общинска собственост за 2022 година, приета с 

Решение № 414 по Протокол № 30 от 22.02.2022 г. на Общински съвет 

Разград. 

Госпожо Иванова, моля да представите същественото от 

предложението. 

 

Г-жа Полина Иванова – Зам.-кмет на Община Разград 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Община Разград е собственик на поземлен имот №161 /сто шестдесет 

и едно/, в кв.23 /двадесет и три/  по кадастралния план на с. Просторно, 

община Разград, актуван с Акт за частна общинска собственост 

№3449/29.06.2022 г., с площ 975,00 кв.м. /деветстотин седемдесет и пет 

квадратни метра/, с адрес: с.Просторно, община Разград, ул. „Чавдар 

войвода“ №1. Имотът не е включен в Програмата за управление и 

разпореждане с имоти – общинска собственост за 2022 година. Към него 

има проявен интерес за закупуване от собственика на законно построената 

сграда в него. 

За реализиране на основната  цел на програмата, възниква 

необходимостта от включването на гореописания имот в нея. 

В тази връзка предлагаме решение: Включване на имота в 

Програмата за управление и разпореждане с имоти – общинска 

собственост за 2022 година, за имот  №161, в кв.23 по плана на 

с.Просторно, ул. „Чавдар войвода“ №1. 

Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз, госпожо Иванова.  
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Докладната записка бе разгледана в две постоянни комисии. Ние 

получихме вече информация от председателя на ПК по законност, 

превенция на корупцията, контрол на решенията, предложения на 

гражданите и връзка с неправителствени организации за становището на 

комисията. И сега давам думата на председателя на ПК по управление на 

общинската собственост и стопанство – господин Иво Димитров. 

 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

Благодаря Ви, господин председател. 

На съвместно заседание на ПК по управление на общинската 

собственост и стопанство, проведено на 23 август, тази докладната записка 

беше разгледана, обсъдена и подложена на гласуване. С резултата от 

гласуването е с подкрепа: 4 гласа „ЗА“, без „против“, и без „въздържали 

се“.  

Благодаря Ви. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. 

Колеги, има ли съветници, които желаят да изразят становище, да 

поставят въпроси или да направят предложения? Не виждам. Затова 

обявявам, че ще пристъпим към поименно гласуване. Моля гласувайте 

докладна записка с вх.№340 и предложения проект за решение.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

30.08.2022 г. – поименно гласуване 

  

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов Отсъства   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Галин Пенчев Парашкевов +   

6. Галина Георгиева-Маринова Отсъства   

7. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

8. Джипо Николов Джипов Отсъства   

9. Елка Александрова Неделчева +   

10. Ивайло Георгиев Димитров +   

11. Иво Борисов Димитров +   

12. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

13. Калоян Руменов Монев Не участва   

14. Левент Али Апти +   

15. Любомир Асенов Райчев +   
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16. Мариан Пламенов Иванов Не участва   

17. Милен Йоргов Минчев Отсъства   

18. Мирослав Цанев Маринов +   

19. Надежда Радославова Димитрова Отсъства   

20. Наско Стоилов Анастасов +   

21. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

22. Огнян Досев Обрешков +   

23. Пейчо Добрев Георгиев +   

24. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

25. Ремзи Реджеб Осман +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов Отсъства   

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                    № 525 

 

Община Разград е собственик на поземлен имот №161 /сто 

шестдесет и едно/, в кв.23 /двадесет и три/  по кадастралния план на с. 

Просторно, община Разград, актуван с Акт за частна общинска 

собственост №3449/29.06.2022г., с площ 975,00 кв.м. /деветстотин 

седемдесет и пет квадратни метра/, с адрес: с.Просторно, община 

Разград, ул. „Чавдар войвода“ №1. Имотът не е включен в 

Програмата за управление и разпореждане с имоти – общинска 

собственост за 2022 година. Към него има проявен интерес за 

закупуване от собственика на законно построената сграда в него. 

За реализиране на основната  цел на програмата, възниква 

необходимостта от включването на гореописания имот в нея. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8,  ал.2 и чл.22, 

ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл.8, ал.9 и ал.10 от Закона за общинската собственост 

и т.1 и т.2 от раздел IV „Заключителни разпоредби“ от програмата за 

управление и разпореждане с имоти – общинска собственост за 2022 

година, Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 22 гласа 

„ЗА“, „против“ –няма, „въздържал се“ – няма, 
 

Р Е Ш И: 
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1.Изменя и допълва Програмата за управление и разпореждане с 

имоти – общинска собственост за 2022 година, приета с Решение №414 

по Протокол № 30 от 22.02.2022 г. на Общински съвет Разград, както 

следва: 

§1. В т.2 „Застроени имоти“ от Раздел III „Описание на имотите, 

предмет на процедури през 2022 година“ се правят следните 

изменения: 

Подточка 2.2.2. се допълва с подточка 2.6 със следното 

съдържание: 

2.6.  Имот №161, в кв.23 по плана на с.Просторно, ул. „Чавдар 

войвода“ №1. 

2.Изменението и допълнението на Програмата за управление и 

разпореждане с имоти – общинска собственост за 2022 година да се 

отрази на интернет-страницата на Община Разград. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането 

му. 

 

Г-н Пейчо Георгиев  – „Демократична България – Обединение“ 

Може ли по процедура един въпрос, господин председател? По 

процедура въпрос може ли?  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте, господин Георгиев. 

Моя въпрос е свързан с това, че прескочихте докладна записка с 

вх.№339. Тя е тука пред мен, получил съм я като материал. Случайно ли е 

това, че прескочихте. Става дума за даване на предварително съгласие за 

строежа на фотоволтаична електроцентрала или пропуснахте неволно? 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Георгиев, нещата с тази докладна записка стоят по следния 

начин. По установения ред тя бе подложена на обсъждане в постоянните 

комисии. И на постоянните комисии вносителят – заместник кмета 

господин Грънчаров обяви пред комисиите, че оттегля докладната записка. 

По тези причини аз не я включвам и в докладните записки, които 

предлагам на вашето внимание. Но за прецизност и във връзка с 

поставения от Вас въпрос, аз моля господин Грънчаров да изрази 

становище – държи ли да бъде разгледана и обсъдена тази докладна 

записка или не, след като я оттегли на комисиите.  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Както заявих и на комисиите тази докладна я оттеглям.  
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

С това считам, че е изяснен и този въпрос и можем да преминем към 

докладна записка с вх.№341.  

 

С Т А Т И Я  3 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх.№341.  

Докладна записка от Добрин Младенов Добрев – Зам.-кмет на 

Община Разград 

Относно: Удължаване срока на възлагане изпълнението на 

услуга от общ икономически интерес (УОИИ) - „Патронажна грижа“ 

по процедура BG05M9OP001-6.004 „Патронажна грижа + Компонент 

2“ по Оперативна програма „Развитие на човешките ресурси“ 2014-

2020. 

Госпожо Иванова, Вие ли ще представите докладната записка?  

 

Г-жа Полина Иванова – Зам.-кмет на Община Разград 

Да, господин председател. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте. 

 

Г-жа Полина Иванова – Зам.-кмет на Община Разград 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

   Община Разград изпълнява проект „Патронажна грижа + в община 

Разград“ по процедура BG05M9OP001-6.002 „Патронажна грижа +” по 

Оперативна програма „Развитие на човешките ресурси“ 2014–2020 г. от 

01.08.2021 г. 

Проектът включва две основни направления дейности: Направление 1 

– дейност Патронажна грижа и Направление 2 – дейност Превенция на 

COVID-19 в социалните услуги, делегирани от държавата дейности. 
Съгласно условията на договора и указанията на Управляващия  орган 

на Оперативна програма „Развитие на човешките ресурси“ 2014–2020 г. с 

Решение № 323 от Протокол № 24 от 31.08.2021 г. Общински съвет – 

Разград е възложил чрез кмета на Община Разград услугата „Патронажна 

грижа“ по Направление 1 по проект  „Патронажна грижа + в община 

Разград“, като услуга от общ икономически интерес (УОИИ) да се 

предоставя чрез Домашен социален патронаж гр. Разград за срок от 12 

месеца – от 01.11.2021 г. до 01.11.2022 г. 
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Управляващия орган на  Оперативна програма „Развитие на 

човешките ресурси“ 2014–2020 г. е отправил покана към Община Разград 

за удължаване срока за предоставяне на услугите по проект „Патронажна 

грижа + в община Разград“  по процедура чрез директно предоставяне на 

безвъзмездна финансова помощ BG05M9OP001-6.004 „Патронажна грижа 

+ Компонент 2“ с 6 месеца. Дейностите за периода на удължаване са 

идентични с тези по досега изпълнявания договор  по процедура 

BG05M9OP001-6.002 „Патронажна грижа +”, а именно: Направление 1 – 

дейност Патронажна грижа и Направление 2 – дейност Превенция на 

COVID-19 в социалните услуги, делегирани от държавата дейности. 

Съгласно Указанията за сключване на допълнителни споразумения по 

процедура BG05M9OP001-6.004 „Патронажна грижа + Компонент 2“  

кандидатите – общини следва да възложат изпълнението на УОИИ - 

патронажна грижа, съгласно правилата на Решение на ЕК от 20 декември 

2011 година относно прилагането на член 106, параграф 2 от Договора за 

функционирането на Европейския съюз за държавната помощ под формата 

на компенсация за обществена услуга, предоставена на определени 

предприятия, натоварени с извършването на услуги от общ икономически 

интерес (Решението) на общинско предприятие, създадено по реда на чл. 

52 от ЗОС, второстепенен  разпоредител с бюджет или звено/дирекция в 

самата общинска администрация 

Съгласно приложимото национално законодателство общинския съвет 

определя видовете социални услуги на територията на общината, както и 

плана за развитие на социалните услуги на общинско равнище, с оглед на 

което и съгласно Указанията за сключване на допълнителни споразумения 

с общините (конкретни бенефициенти), изпълняващи договори по 

процедура BG05M9OP001-6.004 „Патронажна грижа + Компонент 2“, 

общинският съвет е органа, който следва да „възложи" изпълнението на 

УОИИ, чрез кмета на общината. 

Докладната касае точно: удължаване срока на проекта с 6 месеца 

отново чрез Домашен социален патронаж гр.Разград, считано от 02.11.2022 

г. 

Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. 

Докладната записка бе обсъдена в ПК по социална политика, трудова 

заетост и здравеопазване. Давам думата на нейния председател – доктор 

Левент Апти, да информира за становището на комисията.  

 

Г-н Левент Апти – Председател на ПК 

Благодаря Ви, господин председател. 
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На 23.08.2022 г. се проведе заседание на ПК по социална политика, 

трудова заетост и здравеопазване. Тази докладна записка с вх.№341, както 

и докладна записка с вх.№342, 343, 350 и 351 бяха подкрепени с проекта за 

решение с: 4 гласа „ЗА“, без „против“, и без „въздържали се“. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Има ли желаещи съветници да изразят становища, мнения, 

предложения по докладната записка? Не виждам. Затова преминаваме към 

гласуване. Моля съветниците да гласуват по проекта за решение. 

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                    № 526 

 

От 01.08.2021 г. съгласно сключен договор за предоставяне на 

безвъзмездна финансова помощ № BG05M9OP001-6.002-0171-C01 

Община Разград изпълнява проект „Патронажна грижа + в община 

Разград“ по процедура BG05M9OP001-6.002 „Патронажна грижа +” по 

Оперативна програма „Развитие на човешките ресурси“ 2014–2020 г.  

Проектът включва две основни направления дейности: 

Направление 1 – дейност Патронажна грижа и Направление 2 – 

дейност Превенция на COVID-19 в социалните услуги, делегирани от 

държавата дейности. 
Съгласно условията на договора и указанията на Управляващия  

орган на Оперативна програма „Развитие на човешките ресурси“ 

2014–2020 г. с Решение № 323 от Протокол № 24 от 31.08.2021 г. 

Общински съвет – Разград е възложил чрез кмета на Община Разград 

услугата „Патронажна грижа“ по Направление 1 по проект  

„Патронажна грижа + в община Разград“, като услуга от общ 

икономически интерес (УОИИ) да се предоставя чрез Домашен 

социален патронаж гр. Разград за срок от 12 месеца – от 01.11.2021 г. 

до 01.11.2022 г. 

Управляващия орган на  Оперативна програма „Развитие на 

човешките ресурси“ 2014–2020 г. е отправил покана към Община 

Разград за удължаване срока за предоставяне на услугите по проект 

„Патронажна грижа + в община Разград“  по процедура чрез директно 

предоставяне на безвъзмездна финансова помощ BG05M9OP001-6.004 

„Патронажна грижа + Компонент 2“ с 6 месеца. Дейностите за периода 

на удължаване са идентични с тези по досега изпълнявания договор  

по процедура BG05M9OP001-6.002 „Патронажна грижа +”, а именно: 

Направление 1 – дейност Патронажна грижа и Направление 2 – 



19 
 

дейност Превенция на COVID-19 в социалните услуги, делегирани от 

държавата дейности. 

Съгласно Указанията за сключване на допълнителни 

споразумения по процедура BG05M9OP001-6.004 „Патронажна грижа 

+ Компонент 2“  кандидатите – общини следва да възложат 

изпълнението на УОИИ - патронажна грижа, съгласно правилата на 

Решение на ЕК от 20 декември 2011 година относно прилагането на 

член 106, параграф 2 от Договора за функционирането на Европейския 

съюз за държавната помощ под формата на компенсация за 

обществена услуга, предоставена на определени предприятия, 

натоварени с извършването на услуги от общ икономически интерес 

(Решението) на общинско предприятие, създадено по реда на чл. 52 от 

ЗОС, второстепенен  разпоредител с бюджет или звено/дирекция в 

самата общинска администрация 

Съгласно приложимото национално законодателство общинския 

съвет определя видовете социални услуги на територията на 

общината, както и плана за развитие на социалните услуги на 

общинско равнище, с оглед на което и съгласно Указанията за 

сключване на допълнителни споразумения с общините (конкретни 

бенефициенти), изпълняващи договори по процедура BG05M9OP001-

6.004 „Патронажна грижа + Компонент 2“, общинският съвет е органа, 

който следва да „възложи" изпълнението на УОИИ, чрез кмета на 

общината. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2, във 

връзка с чл. 17, т. 7 и чл. 22, ал. 1 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, Указанията за сключване 

на допълнителни споразумения по процедура BG05M9OP001-6.004 

„Патронажна грижа + Компонент 2“  връзка с Решение на ЕК за 

УОИИ от 20.12.2011 г. относно прилагането на член 106, параграф 2 от 

Договора за функционирането на Европейския съюз за държавната 

помощ под формата на компенсация за обществена услуга, 

предоставена на определени предприятия, натоварени с извършването 

на услуги от общ икономически интерес, Общински съвет Разград, с 

23 гласа „ЗА“, „против“ –няма, „въздържал се“ – няма, 
 

Р Е Ш И: 
 

1. Възлага чрез кмета на Община Разград дейностите по 

Направление 1 „Патронажна грижа“, като услуга от общ 

икономически интерес (УОИИ) по процедура BG05M9OP001-6.004 

„Патронажна грижа + Компонент 2“ да се предоставят чрез Домашен 

социален патронаж гр. Разград за срок от 6 месеца, считано от 

02.11.2022 г.. 
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2. Възлага на кмета на Община Разград изготвянето и 

издаването на Акт (Заповед за възлагане) в съответствие с чл. 4 от 

Решение на Комисията от 20 декември 2011 г. относно прилагането на 

чл. 106, параграф 2 от Договора за функциониране на Европейския 

съюз за държавната помощ под формата на компенсация за 

обществена услуга, предоставена на определени предприятия, 

натоварени с извършването на услуги от общ икономически интерес. 

3. Услугата „патронажна грижа“, като услуга от общ 

икономически интерес (УОИИ) да се предоставя безвъзмездно на 

потребителите за периода на удължаване на услугата по процедура 

BG05M9OP001-6.004 „Патронажна грижа + Компонент 2“. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община Разград 

и на Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 

   Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

 

С Т А Т И Я  4 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх.№342.  

Докладна записка от Добрин Младенов Добрев – Зам.-кмет на 

Община Разград 

Относно: Прекратяване на социалната услуга Звено „Майка и 

бебе“ гр. Разград. 

Госпожо Иванова, моля да представите докладната записка.   

 

Г-жа Полина Иванова – Зам.-кмет на Община Разград 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Със Заповед № РД01-2131 от 30.10.2018 г. на Изпълнителния 

директор на Агенция за социално подпомагане е разкрита социалната 

услуга Звено „Майка и бебе“, с капацитет 6 места, с административен 

адрес: гр. Разград, ул. „Хаджи Димитър“ №30А, ет.1, считано от 01.11.2018 

г. 

Социалната услуга Звено „Майка и бебе“ предоставя временно 

настаняване на бременни жени и майки в риск да изоставят децата си, 

насърчава родителската привързаност, подпомага младите майки чрез 

социално, психологическо и юридическо консултиране и подкрепа. От 

месец ноември 2021 г. до настоящият момент, в социалната услуга няма 

настанени или подходящи за насочване от Дирекция „Социално 



21 
 

подпомагане“ гр. Разград потребители, при което са налице 

обстоятелствата по чл. 58, ал. 1, т.2 от Закона за социалните услуги, в 

резултат на което Агенцията за социално подпомагане (АСП) е предприела 

законови действия за прекратяване финансирането от държавния бюджет 

на социалната услуга.  

С писмо заведено в деловодството на Община Разград с вх. № 12-00-

270/04.08.2022 г., Изпълнителния Директор на Агенция за социално 

подпомагане уведомява кмета на Община Разград, че е издал Заповед № 

РД01-1357 от 01.08.2022 г. (приложена към писмото), съгласно т. 1 от 

която е прекратено финансирането от държавния бюджет на социалната 

услуга Звено „Майка и бебе“, с административен адрес: гр. Разград, ул. 

„Хаджи Димитър“ №30А, ет. 1, с капацитет 6 места, считано от 01.08.2022 

г. 

В цитираното по-горе писмо се посочва, че съгласно разпоредбата на 

чл. 88, ал. 3 от Правилника за прилагане на Закона за социалните услуги 

прекратяването на социални услуги с прекратено финансиране се извършва 

с решение на общинския съвет по предложение на кмета на общината в 

съответствие с издадената заповед от Изпълнителния директор на АСП. 

Предвид гореизложеното предлагаме да вземете следното решение: 

1. Прекратява социалната услуга Звено „Майка и бебе“, с 

административен адрес: гр. Разград, ул. „Хаджи Димитър“ № 30А, ет.1 с 

капацитет 6 места, считано от 01.08.2022 година.  

2. Възлага на Кмета на Община Разград в срок до 7 работни дни от 

датата на влизането в сила на настоящото решение да го изпрати на 

Агенцията за социално подпомагане и на Агенцията за качеството на 

социалните услуги. 

Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз, госпожо Иванова.  

Докладната записка бе обсъдена в ПК по социална политика, трудова 

заетост и здравеопазване, и председателят ни информира вече за 

становището на комисията по нея. Затова пристъпваме към дискусия. Има 

ли съветници, които желаят да изразят становище? Не виждам. Затова 

преминаваме към гласуване. Моля съветниците да гласуват по проекта за 

решение по докладна записка с вх.№342.  

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                    № 527 
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Със Заповед № РД01-2131 от 30.10.2018 г. на Изпълнителния 

директор на Агенция за социално подпомагане е разкрита социалната 

услуга Звено „Майка и бебе“, с капацитет 6 места, с административен 

адрес: гр. Разград, ул. „Хаджи Димитър“ №30А, ет.1, считано от 

01.11.2018 г. 

Социалната услуга Звено „Майка и бебе“ предоставя временно 

настаняване на бременни жени и майки в риск да изоставят децата си, 

насърчава родителската привързаност, подпомага младите майки чрез 

социално, психологическо и юридическо консултиране и подкрепа. От 

месец ноември 2021 г. до настоящият момент, в социалната услуга 

няма настанени или подходящи за насочване от Дирекция „Социално 

подпомагане“ гр. Разград потребители, при което са налице 

обстоятелствата по чл. 58, ал. 1, т.2 от Закона за социалните услуги, в 

резултат на което Агенцията за социално подпомагане (АСП) е 

предприела законови действия за прекратяване финансирането от 

държавния бюджет на социалната услуга.  

С писмо заведено в деловодството на Община Разград с вх. № 12-

00-270/04.08.2022 г., Изпълнителния Директор на Агенция за социално 

подпомагане уведомява кмета на Община Разград, че е издал Заповед 

№ РД01-1357 от 01.08.2022 г. (приложена към писмото), съгласно т. 1 

от която е прекратено финансирането от държавния бюджет на 

социалната услуга Звено „Майка и бебе“, с административен адрес: гр. 

Разград, ул. „Хаджи Димитър“ №30А, ет. 1, с капацитет 6 места, 

считано от 01.08.2022 г. 

В цитираното по-горе писмо се посочва, че съгласно 

разпоредбата на чл. 88, ал. 3 от Правилника за прилагане на Закона за 

социалните услуги прекратяването на социални услуги с прекратено 

финансиране се извършва с решение на общинския съвет по 

предложение на кмета на общината в съответствие с издадената 

заповед от Изпълнителния директор на АСП. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 17, ал. 1, т. 7, чл. 21, ал. 1, 

т. 23, ал. 2 и чл. 22, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл. 58, ал. 1, т. 2 от Закона за социалните 

услуги и чл. 88, ал. 3 от Правилника за прилагане на Закона за 

социалните услуги, във връзка със Заповед № РД01-1357 от 01.08.2022 

г. на Изпълнителния Директор на Агенция за социално подпомагане, 

Общински съвет Разград, с 20 гласа „ЗА“, „против“ – 1, „въздържал 

се“ – 1, 
 

Р Е Ш И: 
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1. Прекратява социалната услуга Звено „Майка и бебе“, с 

административен адрес: гр. Разград, ул. „Хаджи Димитър“ № 30А, ет.1 

с капацитет 6 места, считано от 01.08.2022 година.  

2. Възлага на Кмета на Община Разград в срок до 7 работни дни 

от датата на влизането в сила на настоящото решение да го изпрати на 

Агенцията за социално подпомагане и на Агенцията за качеството на 

социалните услуги. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането 

му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване по реда и срока по АПК 

пред Административен съд Разград. 

 

 

С Т А Т И Я  5 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх.№343.  

Докладна записка от Добрин Младенов Добрев – Зам.-кмет на 

Община Разград 

Относно: Промяна капацитета на социалната услуга Център за 

социална рехабилитация и интеграция „Емилиян“ гр. Разград. 

Госпожо Иванова, давам Ви думата да представите предложението.   

 

Г-жа Полина Иванова – Зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря, господин председател. 

На територията на Община Разград е разкрита социалната услуга 

Център за социална рехабилитация и интеграция „Емилиян“ гр. Разград, с 

административен адрес: гр. Разград, ул. „11-ти Август“ № 18“. Социалната 

услуга предоставя комплекс от социални услуги, свързани с извършване на 

рехабилитация, социално-правни консултации, образователно и 

професионално обучение и ориентиране, изготвяне и осъществяване на 

индивидуални програми за социално включване. 

Със Заповед № РД01-120 от 20.01.2011 г. на Изпълнителния 

директор на Агенция за социално подпомагане е увеличен капацитета на 

центъра, считано от 01.01.2011 г. от 35 места на 45 места.  

Съгласно т.2 от Заповед № РД01-1357 от 01.08.2022 г. на 

Изпълнителния Директор на Агенция за социално подпомагане, е дадено 

предварително одобрение за промяна на броя на потребителите на 

социалната услуга Център за социална рехабилитация и интеграция 

„Емилиян“ от 45 места на 61 места, с административен адрес: гр. Разград, 

ул. „11-ти Август“ № 18“. Финансовият ресурс за обезпечаване на 
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допълнителните места ще бъде осигурен от освободените финансови 

средства от закриването на социална услуга Звено „Майка и бебе“ в гр. 

Разград.  

Общински съвет следва да вземе решение: 

Да даде съгласие да бъде променен броя на потребителите на 

социалната услуга Център за социална рехабилитация и интеграция 

„Емилиян“ от 45 на 61 места, с административен адрес: гр. Разград, ул. 

„11-ти Август“ № 18“, считано от 01.08.2022 г. 

Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. 

Докладната записка е обсъдена в ресорната ПК по социална 

политика, трудова заетост и здравеопазване и нейния председател – доктор 

Апти вече ни информира за становището.  

Пристъпваме към дискусия. Има ли съветници, които желаят да 

изразят становище? Не виждам. Затова преминаваме към гласуване. Моля 

съветниците да гласуват по проекта за решение по докладна записка с 

вх.№343.  

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                    № 528 

 

На територията на Община Разград е разкрита социалната 

услуга Център за социална рехабилитация и интеграция „Емилиян“ 

гр. Разград, с административен адрес: гр. Разград, ул. „11-ти Август“ 

№ 18“. Социалната услуга предоставя комплекс от социални услуги, 

свързани с извършване на рехабилитация, социално-правни 

консултации, образователно и професионално обучение и 

ориентиране, изготвяне и осъществяване на индивидуални програми 

за социално включване. 

Със Заповед № РД01-120 от 20.01.2011 г. на Изпълнителния 

директор на Агенция за социално подпомагане е увеличен капацитета 

на центъра, считано от 01.01.2011 г. от 35 места на 45 места.  

Съгласно т.2 от Заповед № РД01-1357 от 01.08.2022 г. на 

Изпълнителния Директор на Агенция за социално подпомагане, е 

дадено предварително одобрение за промяна на броя на потребителите 

на социалната услуга Център за социална рехабилитация и 

интеграция „Емилиян“ от 45 места на 61 места, с административен 

адрес: гр. Разград, ул. „11-ти Август“ № 18“. Финансовият ресурс за 

обезпечаване на допълнителните места ще бъде осигурен от 
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освободените финансови средства от закриването на социална услуга 

Звено „Майка и бебе“ в гр. Разград.  

Предвид гореизложеното и на основание чл. 17, ал. 1, т. 7, чл. 21, ал. 1, 

т. 23, ал. 2 и чл. 22, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и чл. 87, ал. 1 от Правилника за прилагане 

на Закона за социалните услуги, във връзка със Заповед № РД01-1357 

от 01.08.2022 г. на Изпълнителния Директор на Агенция за социално 

подпомагане, Общински съвет Разград, с 22 гласа „ЗА“, „против“ – 

няма, „въздържал се“ – няма, 
 

Р Е Ш И: 
 

1. Дава съгласие да бъде променен броя на потребителите на 

социалната услуга Център за социална рехабилитация и интеграция 

„Емилиян“ от 45 на 61 места, с административен адрес: гр. Разград, 

ул. „11-ти Август“ № 18“, считано от 01.08.2022 г. 

2. Възлага на Кмета на Община Разград в срок до 7 работни дни 

от датата на влизането в сила на настоящото решение да го изпрати на 

Агенцията за социално подпомагане и на Агенцията за качеството на 

социалните услуги. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането 

му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване по реда и срока по АПК 

пред Административен съд Разград. 

 

 

С Т А Т И Я  6 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх.№344.  

Докладна записка от Мирослав Тодоров Грънчаров – Зам.-кмет на 

Община Разград 

Относно: Именуване на улица в с. Балкански, община Разград. 

Господин Грънчаров, моля да представите Вашето предложение.  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря Ви, господин председател. 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

През 1997 г. е одобрена дворищна и улична регулация на кв.81 в 

с.Балкански. Създава се задънена улица, с която се осигурява достъп и 

лице на урегулирани поземлени имоти и на парцели. За даване на 
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административни адреси на тези парцели е необходимо улицата да бъде 

именувана. 

Предложението на Десислав Досев – кметски наместник на 

с.Балкански е тя да се казва улица „Китка“.  

Благодаря Ви, завърших. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Тази докладна записка бе обсъдена в ПК по устройство и развитие на 

територията, транспорт на Общината.  

Давам думата на заместник председателя – госпожа Елка Неделчева.  

 

Г-жа Елка Неделчева – Зам.-председател на ПК 

Благодаря.  

Уважаеми колеги, 

Докладна записка с вх.№344 бе разгледано на заседанието на 

комисията в чието заседание присъстваха общо 7 от 11-членния състав на 

комисията. Докладната записка бе подкрепена със: 7 гласа „ЗА“, без 

„против“ и „въздържали се“. 

И бих искала да докладвам и за следващите докладни, които бяха 

разгледани. С вх.№345, 351 и 354, като всички докладни записки бяха по 

подобен начин подкрепени със: 7 гласа „ЗА“, без „против“, и без 

„въздържали се“. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, госпожо Неделчева.  

Пристъпваме към обсъждане. Има ли съветници, които да желаят да 

изразят становище. Давам думата на общинския съветник Калоян Монев.  

 

Г-н Калоян Монев – „ВМРО, Кауза Разград“  

Колеги, на мен ми прави впечатление предложеното име на улицата. 

Съседната се казва Хан Крум, тази сега искаме да я кръстим „Китка“. 

Някак си не ми се връзват тези имена. Виждам, че е предложение от страна 

на кметския наместник ама дали не е по удачно по-добра… 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

На някой хан?  

 

Г-н Калоян Монев – „ВМРО, Кауза Разград“  

Да.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
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Господин Грънчаров, как ще коментирате становището на колегата 

Монев?  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Аз смятам, че напълно резонно и в правомощията на общинския 

съвет е да предлага имена на улици. Със свое решение да ги прави вече 

действащи. Така че, сега улица „Китка“ е решил Десислав Досев, вие като 

началник на Десислав Досев решавате, че трябва да се казва по друг начин, 

вземате решение и това става факт. Аз нямам никакви претенции как ще се 

казва „Китка“, „Букет“, там хан и не знам си какво и т.н. Вие решавате.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Давам думата на госпожа Елка Неделчева.  

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Колеги, има резон в това което каза колегата Монев. Само че, аз 

имам един въпрос. Дали това предложение, което е в докладната е 

предложение на кметския наместник или той е направил някакво 

проучване, допитване сред живущите в селото и дали не е желание на 

жителите на Балкански.  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Ами може би трябва да попитаме него. Това е предложение негово, а 

какви анализи е направил да стигне до това име, аз няма как да знам.  

 

Г-н Калоян Монев – „ВМРО, Кауза Разград“  

Колеги, ако позволите, аз виждам картата на селото – до Хан Крум 

има улица „Искър“ и улица „Чудомир“, и „Китка“ ще се появи, и улица 

Марко Тодоров има. Няма, друг хан няма. Да вземем да я кръстим на някой 

хан.  

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България - Обединение“  

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Моля колегата Иво Димитров ако желае да се изкаже да даде знак.  

Ханове има ли господин Монев на картата?  

 

Г-н Калоян Монев – „ВМРО, Кауза Разград“  

Няма.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да не повторим някой хан ако има улица с име на друг хан.  
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Г-н Калоян Монев – „ВМРО, Кауза Разград“  

Няма.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Колеги, възниква причина за дискусия – „Китка“ или някой хан. 

Давам думата на господин Пейчо Георгиев.  

 

Г-н Пейчо Георгиев – „Демократична България - Обединение“  

Колегата Монев, като е гледал картата очевидно няма някаква 

тематична насоченост на имената на улиците. Нека да уважим 

предложението на кметския наместник на Балкански. Защото иначе ще 

възникнат най различни предложения. Веднага се сещам нали, Крум е 

прилагал законите си с брадва примерно. Защо да не кръстим брадва?  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Други съветници желаят ли да изразят становище? Не. 

Колега Монев, Вие държите ли на Вашето ханско предложение?  

 

Г-н Калоян Монев – „ВМРО, Кауза Разград“  

Не, не държа. Щом кметския наместник така е преценил. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Добре.   

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България - Обединение“  

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Давам думата на общинския съветник Иво Димитров.  

Колега Димитров, говорите когато не ви е дадена думата, а когато ви 

я дадох замълчахте. Заповядайте.  

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България - Обединение“  

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Понеже говорихте. Заповядайте.  

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България - Обединение“  

Благодаря.  

Малко така натрапено, но предложението да бъде някакво име, което 

е свързано със славната история на България ми се струва значително по 
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уместно и това е освен право и задължение на общинския съвет. Какво е 

предложил формално, който и да е друг извън общинския съвет, няма 

никакво значение. Още повече, че става ясно жителите там на тази улица 

нямат изразено мнение по въпроса. Отговорност обаче на общинския съвет 

е и с това решение да не повтори някое име като административен адрес в 

населеното място. Така че е хубаво да се направят предложения, които 

след проучване в общината тук, което може да стане много, много бързо да 

бъдат излъчени такива, които хем ще славят миналото на България, хем ще 

дадат един добър административен адрес на тази улица и ще бъдат 

законосъобразни, тъй като няма да повтарят имена на други улици. Така 

че, аз предлагам наистина да се проведе един смислен дебат, в който да 

бъдат предложени имена на тези улици, като поставят началото, като правя 

предложение да се казва Генерал Иван Колев. Благодаря Ви.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. 

И моля на бланка писмено да внесете Вашето предложение.  

Колеги, продължаваме дискусията за име на улица в с.Балкански, 

Община Разград. Има ли други желаещи съветници?  Заповядайте, госпожо 

Неделчева.  

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Уважаеми колеги, понеже знам така метода на работа на кметския 

наместник на с.Балкански. знам, че той поддържа много тясна връзка с 

живущите в селото. Допитва се за различни въпроси до тях преди да бъде 

взето решение. И аз допускам, че не случайно е предложено това име 

„Китка“, че то вероятно не е еднолично решение на кметския наместник. И 

затова се притеснявам, че ако ние вземем някакво друго решение, знам 

колко са докачливи жителите на с.Балкански, ще ги разгневим. И затова си 

мисля, че трябва да уважим това предложение в докладната, което е 

направено. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Считате ли, че е необходимо да проверим – да не би да има друга 

улица в селото с това, което предлага колегата Иво Димитров.  

Давам думата на господин Грънчаров, да продължим дискусията в 

дълбочина. 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Разговарях с началника на дирекция Териториално селищно 

устройство и той беше категоричен, че имената на улиците в селата са при 

самите кметове и кметски наместници. Ние нямаме данни за техните 



30 
 

улици. За града има при нас, но за селата няма. Така че, ако има някакво 

предложение различно от „Китка“, ние е по-добре да дадем малко почивка 

за да се чуем с кметския наместник, той да провери дали има такава улица, 

за да не вземем решение както каза господин Димитров – да дублираме 

име, което ще обезсмисли въобще цялата енергия, която влагаме за нищо и 

никаква китка дето се вика.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Колеги, от вносителя се прави предложение – да не се произнасяме 

преди да се извърши проучване – има ли в с.Балкански вече с името 

Генерал Иван Колев.  

Има ли желаещи съветници да изразят становище?  

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Колеги, ако сега вземем решение за някакво друго предложение, 

което да излезе тука от общинските съветници. До тука е направено едно 

предложение от колегата Иво Димитров. Ама аз съм убедена, че поне още 

5-6 човека от нас имат някакво друго виждане и ще има и други 

предложения, което значи, че тази дискусия и проверка можем да я 

продължим до следващата сесия.  

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България - Обединение“  

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Тука колега Димитров, отправяте едни обвинения, които не са 

коректни и редни. Аз го казах в предишното си изказване, че аз съм 

убедена, че името „Китка“ е съгласувано и с живущите в Балкански. И аз 

не знам какво ви притеснява тази хубава българска дума.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Колеги, изправени сме пред въпроса за да сме сигурни, че няма друга 

улица с това име – или да продължим разглеждането на други докладни 

записки и когато има готовност за информация да се произнесем с 

гласуване или да обявя почивка.  

Давам думата на общинския съветник Левент Апти.  

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Господин председател, процедурно само да предложа да приключим 

с предложенията, анблок да се проверят тогава всички име на улиците дали 

се дублира или не, защото след това както каза колежката Неделчева, да не 

прекъсваме заседанието на няколко пъти за една и съща докладна записка.  
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Давам думата на общинския съветник Калоян Монев. 

 

Г-н Калоян Монев – „ВМРО, Кауза Разград“ 

Колеги, за да бъдем последователни в именуването на улиците в 

с.Балкански и след като съседната улица се казва Хан Крум, моето 

предложение е – да се именува въпросната улица на Хан Омуртаг. Това е 

моето предложение.  

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Така, станаха три предложения – един генерал, един хан и едно 

цвете.  

Има ли други предложения?  

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България - Обединение“  

Аз оттеглям моето предложение, защото смятам, че аргумента да 

бъдат групирани като владетели български улиците една до друга е доста 

по удачна. А ще намерим за Генерал Иван Колев повод да кръстим една по 

голяма и по значима улица в селото, пък и в Разград. Благодаря. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, колега Димитров за конструктивното отношение. И 

сега се открива въпроса има ли в Балкански улица с името Хан Омуртаг.  

Господин Грънчаров, какво е Вашето мнение по този въпрос.  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Аз го изразих и преди малко, и казах, че тази информация е налична 

при кметския наместник, който би трябвало да е тука ако беше 

заинтересован от това нещо. От друга страна ако тази уличка е някаква 

къса и кална – да носи гордото име Хан Омуртаг е доста…Нали хубаво се 

изживяваме на кръщелници ама ако е някаква къса и кална, и я кръстим 

Хан Омуртаг… 

 

Г-н Калоян Монев – „ВМРО, Кауза Разград“ 

Ами ще я асфалтираме, господин Грънчаров. В бюджета, от сега 

правя предложение – 2023 г. да бъде асфалтирана улица Хан Омуртаг. 

Лично ще го направя.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Моля колегата Калоян Монев, да представи в писмен вид своето 

предложение за името Хан Омуртаг.  

Правите ли предложение за прекъсване на заседанието. 
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Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Господин председател, всяко място без изключение си има 

обществен съвет. И тези въпроси, които се решават, и се вземат решения 

по него би следвало да бъдат обсъдени на обществения съвет в даденото 

село. Аз приемам това, кой го предложи тука, да звъннем един телефон до 

кмета, мисля че ще бъде удачно – дали този въпрос е поставен въобще за 

дискусия в кметството. Ако не е, по това можем да съдим колко си вършат 

работата кметските наместници и кметовете в съответните…Но да го 

превишаваме сега без да знаем това било ли е предмет на обсъждане или 

не, според мен отиваме на другата крайност. Може да се завърти сега в 

рамките на кратка почивка един телефон и кмета да каже дали този въпрос 

е в резултат на… 

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България - Обединение“  

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Давам думата за процедура на госпожа Елка Неделчева.  

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Правя предложение от името на група съветници на „БСП“ за 

почивка през което време да бъде проверен въпроса дали предложението е 

в резултат на дискусия в обществения съвет на селото. И другото 

предложение което беше направено от колегата Монев – дали не дублира 

вече съществуваща улица в Балкански.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

По искане на група съветници обявявам 10 минути почивка.  

 

ПОЧИВКА 

ЗАСЕДАНИЕТО ПРОДЪЛЖАВА 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Уважаеми съветници, 

Продължаваме нашето заседание и сега следва да получим 

информация във връзка и именуването на улица в с.Балкански. 

Господин Грънчаров, Вие ли ще ни информирате? 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Да. Благодаря Ви, господин председател. 

След разговор с администрацията с кметство Балкански се установи 

следното – на тази бъдеща улица, която в момента няма име, не живее 

никой, има само имоти и УПИ-та, които най-вероятно някой иска да 
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търгува, и за да си продаде имота му трябва административен адрес. Името 

„Китка“ се появява от 1997 г. според тях, когато е влязла в сила това 

изменение на дворищна улична регулация в този квартал. Тогава са били 

избрали това име, но то не е минало по надлежния ред за да стане 

официално. Другото което държа да ви информирам, че улица Хан 

Омуртаг няма. Завърших.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

След тази информация, че на тази улица не живее никой и има само 

празни дворни места, има ли желаещи да изразят становище?  

Заповядайте, госпожо Неделчева.  

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Ами тази информация ме навежда на мисълта, че не е много удачно 

името на един български държавник да бъде използвано за малка крайна 

улица, на която не живее никой. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Други съветници? Ако няма, обявявам дискусията за приключена и 

следва да гласуваме по направените две предложения.  

По реда на постъпване най-напред подлагам на гласуване 

предложението на вносителя улицата в с.Балкански – да се именува 

„Китка“. Моля общинските съветници да гласуват.   

 

Г-н Мирослав Цанев – Дежурен секретар 

Гласували общо 23 общински съветници,  21 гласа „ЗА, „против“ 

– 1,  „въздържали се“ – 1. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

И сега ще гласуваме, макар че би трябвало да е ясен резултатът, и 

другото предложение – за именуване на тази улица на името на Хан 

Омуртаг.  

 

Г-н Мирослав Цанев – Дежурен секретар 

Гласували общо 14 общински съветници,  4 гласа „ЗА, „против“ 

– 1,  „въздържали се“ – 9. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

С така обявения резултат се приема предложението – улицата да се 

именува „Китка“. Сега подлагам на гласуване цялостно докладната записка 

и проекта за решение.  
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Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                    № 529 

В Община Разград е постъпило писмо с вх. № 65-00-42/16.05.2022 

г. от Общински съвет Разград, относно докладна с вх. № 154/12.04.2022 

г. от Десислав Стефанов Досев – кметски наместник на с. Балкански 

за именуване на улица по одобрения със заповеди №№ 1943 и 1944 от 

1935 г. на Министерство на обществените сгради, пътищата и 

благоустройството кадастрален и регулационен план на с. Балкански. 

 Със заповед № 1084/10.10.1997 г. на кмета на Община Разград е 

одобрено изменение на дворищната и улична регулация за кв. 81 в с. 

Балкански. 

Създава се задънена улица определена от О.Т. 231, 232, 233, 234, 

235 и 236, разположена в кв. 81, с която се осигурява достъп и лице на 

урегулирани поземлени имоти /УПИ/ с №№ ХХ-634, XXI-635 и на 

парцели с №№ IX-484, VIII-486, VI-487, V-488, IV-489, XVI-484, XV-484 

и III-484. 

За даване на административни адреси на тези парцели е 

необходимо улицата да бъде именувана. 

Съседната улица е „Хан Крум“. С докладната записка е 

депозирано предложение новата улица да бъде с име „Китка“. 

 Съгласно чл. 21, ал. 1, т. 18 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация общинският съвет приема 

решения за именуване и преименуване на улици, площади, паркове, 

инженерни съоръжения, вилни зони, курорти, курортни местности и 

други обекти с общинско значение. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 18, ал. 2 и чл. 

22, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, Общински съвет Разград, с 22 гласа „ЗА“, „против“ – 

1, „въздържал се“ – няма, 
 

Р Е Ш И: 
 

1. Именува улицата определена от О.Т. 231, 232, 233, 234, 235 и 

236 разположена в кв. 81 по регулационния план на с. Балкански – 

улица „Китка“. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община Разград 

и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането 

му. 
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С Т А Т И Я  7 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх.№345.  

Докладна записка от Мирослав Тодоров Грънчаров – Зам.-кмет на 

Община Разград 

Относно: Продължаване на съществуващи улици „Стефан 

Зорзанов“ и „Д-р Петър Берон“ в гр. Разград, община Разград. 

Господин Грънчаров, моля да представите докладната записка. 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря Ви, господин председател. 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

В местността над улица „Хъшове“ има две проектирани улици, които 

са естествени удължения на „Стефан Зорзанов“ и „Д-р Петър Берон“. 

Предложението ни към общинския съвет е да продължим съществуващата 

улица „Стефан Зорзанов“ с тази проектната, както така и „Д-р Петър 

Берон“. В скиците става ясно и се вижда, че те са естествени продължения 

на тези улици.  

Благодаря Ви, завърших.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. 

Докладната записка бе обсъдена в ПК по устройство и развитие на 

територията, транспорт на Общината, и вече бяхме информирани за 

нейното становище. Откривам дискусия. Има ли желаещи съветници, 

които да изразят становище? Не виждам. Затова преминаваме към 

гласуване. Моля общинските съветници да гласуват. 

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                    № 530 

 

Във връзка с даване на административни адреси на поземлени 

имоти и отредените за тях парцели в кв. 45 и кв. 43 по регулационния 

план на гр. Разград се налага продължаването на съществуващите 

улици „Стефан Зорзанов“ и „Д-р Петър Берон“. 

Със заповед № 57/31.01.1997 г. на кмета на Община Разград е 

одобрено изменение на застроителния и регулационния план за кв. 41, 

42, 43, 45, 320, 321 и 322 по плана на гр. Разград. 

 Продължава се съществуващата улица „Стефан Зорзанов“от 

О.Т. 57, 56, 55, 50, 52, 53, 54 до О.Т. 70, разположена между кв. 43 и кв. 
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45 по регулационния план, представляваща част от поземлен имот с 

идентификатор 61710.502.7064 по кадастралната карта и 

кадастралните регистри на гр. Разград, одобрени със заповед РД-18-37 

от 10.03.2008 г. на Изпълнителния Директор на АГКК; 

Продължава се съществуващата улица „Д-р Петър Берон“ от 

О.Т. 42, 45, 46, 47, 48 до 49, разположена между кв. 43 по 

регулационния план и поземлен имот с идентификатор 61710.502.7182, 

представляваща част от поземлен имот с идентификатор 

61710.502.7064. 

За даване на административни адреси на тези парцели е 

необходимо улиците да бъдат именувани. 

 Съгласно чл. 21, ал. 1, т. 18 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация общинският съвет приема 

решения за именуване и преименуване на улици, площади, паркове, 

инженерни съоръжения, вилни зони, курорти, курортни местности и 

други обекти с общинско значение. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 18, ал. 2 и чл. 

22, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, Общински съвет Разград, с 23 гласа „ЗА“, „против“ – 

няма, „въздържал се“ – няма, 
 

Р Е Ш И: 
 

1. Продължава се съществуващата улица „Стефан Зорзанов“, 

представляваща част от поземлен имот с идентификатор 

61710.502.7064 по кадастралната карта и кадастралните регистри на 

гр. Разград, одобрени със заповед РД-18-37 от 10.03.2008 г. на 

Изпълнителния Директор на АГКК, разположена между кв. 43 и кв. 45 

от О.Т. 57, 56, 55, 50, 52, 53, 54 до О.Т. 70 по регулационния план на гр. 

Разград. 

2. Продължава се съществуващата улица „Д-р Петър Берон“, 

представляваща част от поземлен имот с идентификатор 

61710.502.7064, разположена между кв. 43 по регулационния план и 

поземлен имот с идентификатор 61710.502.7182 от О.Т. 42, 45, 46, 47, 48 

до О.Т. 49 по регулационния план на гр. Разград. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община Разград 

и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането 

му. 
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С Т А Т И Я  8 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх.№346.  

Докладна записка от Мирослав Тодоров Грънчаров – Зам.-кмет на 

Община Разград 

Относно: Продажба на имоти – частна общинска собственост 

чрез публични търгове с тайно наддаване по реда на Закона за 

общинската собственост. 

Господин Грънчаров, моля да представите същината на Вашето 

предложение. 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря Ви, господин председател. 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Община Разград е собственик на три имота частна общинска 

собственост, намиращи се зад Дома за възрастни хора. Към тях има 

проявен инвестиционен интерес. Направена е оценка от независим 

оценител и подробно описани в табличката, която се намира във вашата 

докладна. Очакваме от вас да ни разрешите да проведем търгове с тайно 

наддаване за описаните имоти.  

Благодаря Ви, завърших.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. 

В две постоянни комисии беше разгледана тази докладна записка. 

Вече чухме становището на ПК по законност, превенция на корупцията, 

контрол на решенията, предложения на гражданите и връзка с 

неправителствени организации. И сега следва господин Иво Димитров да 

ни информира за становището на ПК по управление на общинската 

собственост и стопанство. 

 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

Благодаря Ви, господин председател. 

Постоянната комисия по управление на общинската собственост и 

стопанство, разгледа докладната записка с вх.№346, и я подкрепи с 

гласовете на 5-ма общински съветници, без „против“, и без „въздържали 

се“. Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 
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Има ли съветници, които желаят да изразят становище? Не виждам. 

Затова обявявам, че преминаваме към гласуване, което е поименно. Моля 

общинските съветници да гласуват по проекта за решение.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

30.08.2022 г. – поименно гласуване 

  

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов Отсъства   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Галин Пенчев Парашкевов Не участва   

6. Галина Георгиева-Маринова Отсъства   

7. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

8. Джипо Николов Джипов Отсъства   

9. Елка Александрова Неделчева +   

10. Ивайло Георгиев Димитров +   

11. Иво Борисов Димитров Не участва   

12. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Левент Али Апти +   

15. Любомир Асенов Райчев +   

16. Мариан Пламенов Иванов Не участва   

17. Милен Йоргов Минчев Отсъства   

18. Мирослав Цанев Маринов +   

19. Надежда Радославова Димитрова Отсъства   

20. Наско Стоилов Анастасов Не участва   

21. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

22. Огнян Досев Обрешков +   

23. Пейчо Добрев Георгиев +   

24. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

25. Ремзи Реджеб Осман +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов Отсъства   
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Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                    № 531 

 

Община Разград е собственик на три имота - частна общинска 

собственост, намиращи се на ул. „Иван Свирачев“ в гр.Разград, с 

трайно предназначение на територията: урбанизирана и начин на 

трайно ползване: ниско застрояване. Имотите са включени за 

продажба в програмата на Общински съвет Разград за управление и 

разпореждане с имоти – общинска собственост за 2022 год. За имотите 

са изготвени пазарни оценки от инж.Павлин Колев - оценител на 

недвижими имоти, съгласно сертификат рег. №100102137 от 12.12.2011 

год. на Камарата на независимите оценители в България и са издадени 

удостоверения за данъчни оценки по чл. 264, ал. 1 от ДОПК, както 

следва: 

 

№ Имот / адрес 
Площ 

кв.м. 
АЧОС №/дата 

Пазарна 

оценка 

(лв) 

Данъчна 

оценка 

(лв) 

1 Поземлен имот с 

идентификатор 

61710.502.6119 по КККР на 

гр. Разград, ул. „Иван 

Свирачев“ 

№11-А 

 

312,00 3453/12.07.2022 

г. 

15756,00 3697,20 

2 Поземлен имот с 

идентификатор 

61710.502.6118 по КККР на 

гр. Разград, ул.”Иван 

Свирачев” 

№ 11-Б 

329,00 3454/12.07.2022 

г. 

16615,00 

 

3898,70 

3. Поземлен имот с 

идентификатор 

61710.502.6137 по КККР на 

гр. Разград, ул.”Иван 

Свирачев” 

№ 13-А 

530,00 3455/12.07.2022 

г. 

26766,00 6280,50 

 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8, ал.2 и чл.22, 

ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл.8, ал.4, чл.35, ал.1 и чл.41, ал.2 от Закона за 
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общинската собственост, чл.26, ал.3, чл.27 и чл.28 от Наредба № 2 на 

Общински съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане 

с имоти и вещи – общинска собственост, Общински съвет Разград,  

след поименно гласуване, с 20 гласа „ЗА“, „против“ – няма, 

„въздържал се“ – няма, 
 

Р Е Ш И: 
 

1. Да се проведат публични търгове с тайно наддаване  за 

продажба на имоти – частна общинска собственост, както следва: 

1.1. Поземлен имот с идентификатор 61710.502.6119 (шестдесет и 

една хиляди седемстотин и десет точка петстотин и две точка шест 

хиляди сто и деветнадесет) по кадастралната карта и кадастралните 

регистри на гр.Разград, общ.Разград, одобрени със Заповед №РД-18-

37/10.03.2008г. на Изпълнителния директор на АГКК, последно 

изменение  на кадастралната карта и кадастралните регистри, 

засягащо поземления имот е от 28.06.2022 г., с площ 312,00 кв.м 

(триста и дванадесет квадратни метра) и адрес: ул.”Иван Свирачев” 

№ 11-А, при граници на имота: поземлени имоти с идентификатори 

61710.502.6120; 61710.502.7069; 61710.502.6118, 61710.502.6116 и 

61710.502.6121, актуван с Акт за частна общинска собственост № 

3453/12.07.2022 г., с начална тръжна  цена определена от оценител на 

недвижими имоти, в размер на 15756,00 лв. (петнадесет хиляди 

седемстотин петдесет и шест лева), без ДДС, при данъчна оценка в 

размер на 3697,20 лв. (три хиляди шестстотин деветдесет и седем лева 

и двадесет стотинки). 

1.2. Поземлен имот с идентификатор 61710.502.6118 (шестдесет и 

една хиляди седемстотин и десет точка петстотин и две точка шест 

хиляди сто и осемнадесет) по кадастралната карта и кадастралните 

регистри на гр.Разград, общ.Разград, одобрени със Заповед №РД-18-

37/10.03.2008г. на Изпълнителния директор на АГКК, последно 

изменение  на кадастралната карта и кадастралните регистри, 

засягащо поземления имот е от 28.06.2022 г., с площ 329,00 кв.м 

(триста двадесет и девет квадратни метра) и адрес: ул.”Иван 

Свирачев” № 11-Б, при граници на имота: поземлени имоти с 

идентификатори 61710.502.6119; 61710.502.7069; 61710.502.6117, 

61710.502.6116 и 61710.502.6121, актуван с Акт за частна общинска 

собственост № 3454/12.07.2022 г., с начална тръжна  цена определена 

от оценител на недвижими имоти, в размер на 16615,00 лв. 

(шестнадесет хиляди шестстотин и петнадесет лева), без ДДС, при 

данъчна оценка в размер на 3898,70 лв. (три хиляди осемстотин 

деветдесет и осем лева и седемдесет стотинки). 
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1.3. Поземлен имот с идентификатор 61710.502.6137 (шестдесет и 

една хиляди седемстотин и десет точка петстотин и две точка шест 

хиляди сто тридесет и седем) по кадастралната карта и кадастралните 

регистри на гр.Разград, общ.Разград, одобрени със Заповед №РД-18-

37/10.03.2008г. на Изпълнителния директор на АГКК, последно 

изменение  на кадастралната карта и кадастралните регистри, 

засягащо поземления имот е от 28.06.2022 г., с площ 530,00 кв.м 

(петстотин и тридесет квадратни метра) и адрес: ул.”Иван Свирачев” 

№ 13-А, при граници на имота: поземлени имоти с идентификатори 

61710.502.6136; 61710.502.6135; 61710.502.6134, 61710.502.6128, 

61710.502.6127, 61710.502.6126 и 61710.502.7069, актуван с Акт за 

частна общинска собственост № 3455/12.07.2022 г., с начална тръжна  

цена определена от оценител на недвижими имоти, в размер на 

26766,00 лв. (двадесет и шест хиляди седемстотин шестдесет и шест 

лева), без ДДС, при данъчна оценка в размер на 6280,50 лв. (шест 

хиляди двеста и осемдесет лева и петдесет стотинки). 

2. Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповеди и 

сключи договори въз основа на резултатите от проведените търгове. 

  

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и на Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

 

С Т А Т И Я  9 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх.№347.  

Докладна записка от Мирослав Тодоров Грънчаров – Зам.-кмет на 

Община Разград 

Относно: Продажба на имот-частна общинска собственост на 

собственика на законно построена сграда в него. 

Господин Грънчаров, моля да представите накратко Вашето 

предложение. 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря Ви, господин председател. 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Община Разград е собственик на поземлен имот намиращ се в с. 

Просторно. В този имот има законно построена сграда. И собственика на 

законно построената сграда е проявил желание и интерес да закупи земята, 
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имота, който е общинска собственост. Изготвена е оценка от независим 

оценител, която е в размер на 4784 лв., без ДДС, при данъчна оценка 3112 

лв.  

Докладната е с две решения: 

1. Първото решение е да се извърши продажба на гореописания 

имот; 

2. Второто решение е 30 на 100 от постъпленията от продажбата 

на имота да се използват за финансиране на основен и текущ ремонт на 

социалната и техническа инфраструктура на територията на с.Просторно.  

Завърших.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, господин Грънчаров. 

ПК по законност, превенция на корупцията, контрол на решенията, 

предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации и 

ПК по управление на общинската собственост и стопанство, разгледаха 

тази докладна записка. За постоянната комисия по законност бяхме 

информирани. И сега моля господин Иво Димитров, да докладва 

становището на ръководената от него комисия по собственост.  

 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

Благодаря Ви, господин председател. 

И тази докладна записка с вх.№347, беше подкрепена с гласовете на 

5-ма общински съветници, без „против“, и без „въздържали се“.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Има ли съветници, които желаят да изразят становище? Не виждам. 

Затова преминаваме към поименно гласуване. Моля общинските 

съветници да гласуват.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

30.08.2022 г. – поименно гласуване 

  

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов Отсъства   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Галин Пенчев Парашкевов +   

6. Галина Георгиева-Маринова Отсъства   
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7. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

8. Джипо Николов Джипов Отсъства   

9. Елка Александрова Неделчева Не участва   

10. Ивайло Георгиев Димитров +   

11. Иво Борисов Димитров Не участва   

12. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Левент Али Апти +   

15. Любомир Асенов Райчев +   

16. Мариан Пламенов Иванов Не участва   

17. Милен Йоргов Минчев Отсъства   

18. Мирослав Цанев Маринов +   

19. Надежда Радославова Димитрова Отсъства   

20. Наско Стоилов Анастасов +   

21. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

22. Огнян Досев Обрешков +   

23. Пейчо Добрев Георгиев +   

24. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

25. Ремзи Реджеб Осман +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов Отсъства   

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                    № 532 
 

Община Разград е собственик на поземлен имот №161 /сто 

шестдесет и едно/, в кв.23 /двадесет и три/  по кадастралния план на с. 

Просторно, община Разград, актуван с Акт за частна общинска 

собственост №3449/29.06.2022г., с площ 975,00 кв.м. /деветстотин 

седемдесет и пет квадратни метра/, с адрес: с.Просторно, община 

Разград, ул. „Чавдар войвода“ №1. 

В имота е изградена законно построена сграда – собственост на 

Албена Маринова Илиева, съгласно нотариален акт за собственост на 

недвижим имот № 30, том 4, рег.№ 5238, дело 549 от 28.07.2011 година 

на нотариус Роска Иванова- нотариус с рег.№ 378 по регистъра на 

Нотариалната камара и район на действие РС гр.Разград. С молба до 

Община Разград с вх.№ 94-00-474/11.05.2022 г. собственикът на 

сградата е поискал да закупи общинския имот, в който е изградена. 
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Молбата е разгледана на заседание на комисията по чл. 2 от 

Наредба № 2 на Общински съвет Разград за придобиване, управление 

и разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, която е 

приела положително решение. 

Изготвена е пазарна оценка на имота от Павлин Колев – 

оценител на недвижими имоти, съгласно сертификат рег.№ 100102137 

от 12.12.2011 година на Камарата на независимите оценители в 

България, която е в размер на 4784,00 лв. /четири хиляди седемстотин 

осемдесет и четири лева/. Върху продажната цена на имота се дължи 

ДДС. Съгласно Удостоверение за данъчна оценка по чл.264, ал.1 от 

ДОПК с изх.№ 6705001752/28.06.2022 година на Община Разград 

данъчната оценка на имота е в размер на 3 112,20 лв. /три хиляди сто и 

дванадесет лева и двадесет стотинки/. 

 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8, ал.2, 

чл.22, ал.1 и чл.52, ал.5, т.1 от Закона за местното  самоуправление и 

местната администрация, чл.35, ал.3, чл.41, ал.2 от Закона за 

общинската собственост, чл.28 и чл.28а от Наредба № 2 на Общински 

съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и 

вещи-общинска собственост и молба с вх.№ 94-00-474/11.05.2022 г. от 

Албена Маринова Илиева, Общински съвет Разград, след поименно 

гласуване, с 21 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържал се“ – няма, 
 

Р Е Ш И: 
 

1.Да се извърши продажба на поземлен имот №161 /сто шестдесет 

и едно/, в кв.23 /двадесет и три/ по кадастралния план на с. Просторно, 

община Разград, актуван с Акт за частна общинска собственост 

№3449/29.06.2022г., с площ 975,00 кв.м. /деветстотин седемдесет и пет 

квадратни метра/, с адрес: с.Просторно, община Разград, ул. „Чавдар 

войвода“ №1 на Албена Маринова Илиева, собственик на законно 

построена сграда в него на цена в размер на 4784,00 лв. /четири хиляди 

седемстотин осемдесет и четири лева/, представляваща пазарна 

оценка на имота, определена от оценител на недвижими имоти, при 

данъчна оценка размер на 3 112,20 лв. /три хиляди сто и дванадесет 

лева и двадесет стотинки/. Върху продажната цена на имота се дължи 

ДДС. 

2.Тридесет на сто от постъпленията от продажбата на имота по 

т.1 да се използват за финансиране на изграждането, за основен и 

текущ ремонт на социалната и техническата инфраструктура на 

територията на с.Просторно, община Разград. 

3.Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор за продажба на имота, описан в т.1. 



45 
 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането 

му. 

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

 

С Т А Т И Я  10 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх.№348.  

Докладна записка от Мирослав Тодоров Грънчаров – Зам.-кмет на 

Община Разград 

Относно: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху 

част от имот – частна общинска собственост на политическа партия 

„Възраждане”. 

Господин Грънчаров, моля да представите Вашето предложение. 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря Ви, господин председател. 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

ПП „Възраждане“ е депозирала желание за безвъзмездно 

предоставяне на офис възползвайки се от възможността дадено от Закона 

за политическите партии. Тяхното желае е да бъде предоставен офис №4, с 

площ 17,69 кв.м., намиращ се на ул. „Тимок“ №1. Това е помещението на 

СБА до лома. Минало е комисия по чл.2. Те дала положително становище 

и нашето предложение е: да разрешите да се учреди за срок от 5 години 

безвъзмездно право на ползване върху офис №4, с площ 17,69 кв.м. 

Благодаря Ви, завърших.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз.  

Давам думата на господин Иво Димитров, да информира за 

становището на ПК по управление на общинската собственост и 

стопанство. 

 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

Благодаря Ви, господин председател. 

ПК по управление на общинската собственост и стопанство, разгледа 

докладната записка на своето заседание, проведе се дебат, и при 

гласуването я подкрепи с: 4 гласа „ЗА“, 1 - „против“, и без „въздържали 

се“. Благодаря Ви.  
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Другата комисия, която разгледа докладната записка е ПК по 

законност, превенция на корупцията, контрол на решенията, предложения 

на гражданите и връзка с неправителствени организации. Господин Калоян 

Монев ни информира, че по тази докладна в комисията не е имало 

подкрепа на проекта за решение.  

Откривам дискусия. Има ли желаещи съветници да изразят 

становище? Не виждам. Затова преминаваме към поименно гласуване. 

Моля общинските съветници да гласуват по проекта за решение.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

30.08.2022 г. – поименно гласуване 

  

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов Отсъства   

2. Антон Руменов Монев Не участва   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев +   

5. Галин Пенчев Парашкевов Не участва   

6. Галина Георгиева-Маринова Отсъства   

7. Гюлчин Мехмедова Ахмедова   + 

8. Джипо Николов Джипов Отсъства   

9. Елка Александрова Неделчева Не участва   

10. Ивайло Георгиев Димитров   + 

11. Иво Борисов Димитров  +  

12. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Левент Али Апти +   

15. Любомир Асенов Райчев   + 

16. Мариан Пламенов Иванов Не участва   

17. Милен Йоргов Минчев Отсъства   

18. Мирослав Цанев Маринов  +  

19. Надежда Радославова Димитрова Отсъства   

20. Наско Стоилов Анастасов Не участва   

21. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

22. Огнян Досев Обрешков  +  

23. Пейчо Добрев Георгиев  +  

24. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

25. Ремзи Реджеб Осман +   

26. Руско Кулев Дянков   + 

27. Свилена Дечева Дечева   + 
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28 Станислава Веселинова Русева   + 

29. Стефан Димов Стефанов Отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали +   

32. Таня Петрова Тодорова   + 

33. Хасан Халилов Хасанов Отсъства   

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                    № 533 

 

На основание чл.27. ал.4 и ал.5 от ЗМСМА, Общински съвет – 

Разград, след поименно гласуване, с 9 гласа „ЗА“, „против“ – 4, 

„въздържал се“ – 7, 

                                           Р Е Ш И:  

 

1. Не приема Докладна записка с вх.№348/16.08.2022 г. от 

Мирослав Тодоров Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху 

част от имот – частна общинска собственост на политическа партия 

„Възраждане”. 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането 

му. 

 

 

С Т А Т И Я  11 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх.№349.  

Докладна записка от Мирослав Тодоров Грънчаров – Зам.-кмет на 

Община Разград 

Относно: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху 

част от имот в горска територия – частна общинска собственост, в 

землището на с. Дянково, община Разград. 

Господин Грънчаров, моля да представите Вашето предложение. 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря Ви, господин председател. 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Става въпрос за настаняване на пчелни семейства в горска територия 

безвъзмездно за срок от 10 години. В Приложение №1 е описано подробно 
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кой е собственика на стопанството, колко пчели, каква площ ще вземе и с 

какви съседи с надлъжни координати.  

Благодаря Ви, завърших.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. 

Три постоянни комисии са обсъдили тази докладна записка. Давам 

думата на председателя на ПК по околна среда, селско, горско, водно и 

ловно стопанство – господин Райчев, да докладва становището на 

комисията.  

 

Г-н Любомир Райчев – Председател на ПК 

На свое заседание постоянната комисия поради липса на кворум не 

взе решение по тази докладна записка, но изрази положително становище, 

с: 4 гласа „ЗА“, без „против“ и „въздържали се“. И предлага на общинския 

съвет да бъде приета.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, господин Райчев. 

Сега моля господин Иво Димитров, да ни информира за становището 

на ПК по управление на общинската собственост и стопанство. 

 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

На заседание проведено на 23.08.2022 г., ПК по управление на 

общинската собственост и стопанство разгледа докладната записка за 

пчелините, и след обсъждане и проведено гласуване я подкрепи с 

гласовете на 5-ма члена на комисията, без „против“, и без „въздържали се“. 

Благодаря Ви. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. 

Председателя на ПК по законност, превенция на корупцията, контрол 

на решенията, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 

организации – господин Калоян Монев вече ни информира за становището 

на комисията. 

Колеги, има ли желаещи да изразят становище? Не виждам. Затова 

преминаваме към гласуване, което е поименно. Моля общинските 

съветници да гласуват.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

30.08.2022 г. – поименно гласуване 
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№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов Отсъства   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев +   

5. Галин Пенчев Парашкевов Не участва   

6. Галина Георгиева-Маринова Отсъства   

7. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

8. Джипо Николов Джипов Отсъства   

9. Елка Александрова Неделчева +   

10. Ивайло Георгиев Димитров +   

11. Иво Борисов Димитров Не участва   

12. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Левент Али Апти +   

15. Любомир Асенов Райчев +   

16. Мариан Пламенов Иванов +   

17. Милен Йоргов Минчев Отсъства   

18. Мирослав Цанев Маринов +   

19. Надежда Радославова Димитрова Отсъства   

20. Наско Стоилов Анастасов +   

21. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

22. Огнян Досев Обрешков +   

23. Пейчо Добрев Георгиев +   

24. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

25. Ремзи Реджеб Осман +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Отсъства   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали +   

32. Таня Петрова Тодорова +   

33. Хасан Халилов Хасанов Отсъства   

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                    № 534 

 

В Община Разград е постъпило заявление от гражданин, с искане 

за учредяване на право на ползване върху част от имот в горска 

територия, за настаняване на пчелни семейства в частна общинска 

собственост, в землището на с. Дянково, община Разград. 
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Определена е частта на имота за настаняване на пчелните 

семейства и е изготвена схема с идентификатори на точките. 

Заявителят, имота и границите на същият са посочени в 

Приложение № 1 към настоящата докладна записка. 

Съгласно чл. 11, ал. 1 и ал. 2 от Закона за пчеларството, 

пчелните семейства могат да се настаняват върху земеделски земи и 

горски територии, общинска собственост, като за устройването им в 

постоянни пчелини с над 10 броя пчелни семейства общината 

учредява право на ползване, при условия регламентирани в чл. 13 от 

Закона за пчеларството. 

Учредяването на право на ползване върху поземлени имоти в 

горски територии – общинска собственост е безвъзмездно, съгласно чл. 

71, ал. 7 във връзка с чл. 69, ал. 3, т. 2 от Закона за горите. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8, ал. 2 и 

чл. 22, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл. 39, ал. 5 и ал. 6 от Закона за общинската 

собственост, чл. 11, ал. 2 от Закона за пчеларството и чл. 71, ал. 7 във 

връзка с чл. 69, ал. 3, т. 2 от Закона за горите,  Общински съвет 

Разград, след поименно гласуване, с 23 гласа „ЗА“, „против“ –няма, 

„въздържал се“ – няма, 

 

Р Е Ш И: 
 

 

 1. Учредява безвъзмездно право на ползване върху част от имот 

в горска територия – частна общинска собственост, за настаняване на 

пчелни семейства по заявление, съгласно Приложение № 1, 

представляващо неразделна част от настоящото решение.   

 2. Определя срок за учредяване право на ползване – 10 /десет/ 

години.  

 3. Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповед и да 

сключи договор за учредяване правото на ползване. 

  

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и на Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

 /Приложение №1 е неразделна част от Решение №534 и е 

приложено към протокола в отделен файл/. 
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С Т А Т И Я  12 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх.№350.  

Докладна записка от Хабибе Кязим Расим – Зам.-кмет на Община 

Разград 

Относно: Приемане на Общинска програма за закрила на детето 

за 2022-2023 г. 

Давам думата на заместник кмета – госпожа Полина Иванова, да 

представи докладната записка.  

 

Г-жа Полина Иванова – Зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря, господин председател.  

Съгласно чл. 6, ал. 2, т. 1 от Правилника за прилагане на Закона за 

закрила на детето, създадената на основание чл. 20а от Закона за закрила на 

детето Комисия за детето в Община Разград на свое заседание проведено на 

04.08.2022 г. е обсъдила дейностите, които да бъдат залегнати при 

разработването на Общинска програма за закрила на детето за 2022-2023 г. 

Общинската програма за закрила на детето следва рамката и 

оперативните цели на Националната програма за закрила на детето за 2018 

г. Тя е съобразена с Националната стратегия за детето, Националната 

стратегия „Визия за деинституционализация на децата в Република 

България” и Плана за действие за изпълнението й, както и с Общинската 

стратегия за развитие на социалните услуги и с останалите общински 

проекти и програми, насочени към подобряване политиките за детето в 

общината. 

Предложената Общинска програма за закрила на детето за 2022-2023 

г., обединява усилията: на общината, дирекция „Социално подпомагане”, 

различните институции и организации с нестопанска цел, в посока защита 

гарантиране основните права на детето, за всички групи деца, съобразно 

възрастта и социалния статус. В програмата са включени реално изпълними 

дейности до края на календарната 2023 година, за които има осигурени 

ресурси и възможности за реализация. Програмата е отворена за възникнали 

нови потребности и възможности. 

С писмо вх. № 24-00-696 от 05.08.2022 г. от Изпълняващ длъжността 

Директор на Дирекция социално подпомагане гр. Разград съгласно Заповед 

№ЧР-7 280/20.06.2022 г. на Изпълнителния Директор на АСП е постъпило 

предложение в съответствие с чл. 21, ал. 1, т. 1 от Закона за закрила на 

детето за приемане на изготвената Общинска програма за закрила на детето 

за 2022-2023 г. 

Изготвената от Комисията за детето Общинска програма за закрила на 

детето в съответствие с чл. 21, ал. 1, т. 1 от Закона за закрила на детето се 
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приема от Общинският съвет. 

В тази връзка сме ви предложи проект на Общинска програма за 

закрила на детето за 2022-2023  г., приложена към настоящото решение, 

описана подробно и мерките, които са допълнително приложени – Мерки 

за закрила за деца с изявени дарби.  

Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. 

Две постоянни комисии са обсъдили тази докладна записка. Вече 

чухме становището на ПК по социална политика, трудова заетост и 

здравеопазване. Сега давам думата на господин Огнян Обрешков – 

председател на ПК по подготовка на общински програми, проекти и 

контрол върху изпълнението им. 

 

Г-н Огнян Обрешков – Председател на ПК 

Благодаря, господин председател. 

На проведено заседание на 23.08.2022 г., ПК по подготовка на 

общински програми, проекти и контрол върху изпълнението им проведе 

заседание, поради липса на кворум не беше взето решение и докладната 

записка беше подкрепена само с положително становище: 2 гласа „ЗА“, 

„против“ и „въздържали се“ – няма.  

Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. 

Колеги, има ли желаещи съветници, които да изразят становище?  

Давам думата на общинския съветник Елка Неделчева.  

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Уважаеми колеги, 

Позволявам си да взема думата по тази докладна записка, защото 

може би за седма поредна година съм включена в тази комисия, която 

всяка година преглежда програмата и актуализира в части, в които сме 

установили при разглеждане на постъпилите заявления от изявени деца от 

общината, че има спорни моменти. И ако прегледате протокола от работата 

на комисията ще видите колко задълбочено сме обсъдили всеки един 

казус, който е възникнал предходната година когато сме определяли 

правоимащите да получат тази финансова подкрепа. И аз мисля, че 

ежегодно програмата се подобрява, и е създадена така, че максимално да 

се облекчат родителите, които всъщност подават тези заявления от името 

на своите деца. Максимално да се избегнат моменти, в които може да бъде 

ощетено някое от децата, като същевременно пък програмата да не допуска 
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и неправоимащи да влязат в този списък с наградените деца. И мисля, че 

тази програма е резултат от един много сериозен, вече седем годишен 

труд, и както казах всяка година тя се изчиства от спорните моменти, и 

става все по-добра. Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. 

Други съветници? Не виждам. Затова обявявам, че ще пристъпим 

към гласуване и моля общинските съветници да гласуват по проекта за 

решение относно Общинската програма.  

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                    № 535 

 

Съгласно чл. 6, ал. 2, т. 1 от Правилника за прилагане на Закона 

за закрила на детето, създадената на основание чл. 20а от Закона за 

закрила на детето Комисия за детето в Община Разград на свое 

заседание проведено на 04.08.2022 г. е обсъдила дейностите, които да 

бъдат залегнати при разработването на Общинска програма за закрила 

на детето за 2022-2023 г. 

Общинската програма за закрила на детето следва рамката и 

оперативните цели на Националната програма за закрила на детето за 

2018 г. Тя е съобразена с Националната стратегия за детето, 

Националната стратегия „Визия за деинституционализация на децата в 

Република България” и Плана за действие за изпълнението й, както и с 

Общинската стратегия за развитие на социалните услуги и с 

останалите общински проекти и програми, насочени към подобряване 

политиките за детето в общината. 

Предложената Общинска програма за закрила на детето за 2022-

2023 г., обединява усилията: на общината, дирекция „Социално 

подпомагане”, различните институции и организации с нестопанска 

цел, в посока защита гарантиране основните права на детето, за всички 

групи деца, съобразно възрастта и социалния статус. В програмата са 

включени реално изпълними дейности до края на календарната 2023 

година, за които има осигурени ресурси и възможности за реализация. 

Програмата е отворена за възникнали нови потребности и 

възможности. 

С писмо вх. № 24-00-696 от 05.08.2022 г. от Изпълняващ 

длъжността Директор на Дирекция социално подпомагане гр. Разград 

съгласно Заповед №ЧР-7 280/20.06.2022 г. на Изпълнителния Директор 

на АСП е постъпило предложение в съответствие с чл. 21, ал. 1, т. 1 от 
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Закона за закрила на детето за приемане на изготвената Общинска 

програма за закрила на детето за 2022-2023 г. 

Изготвената от Комисията за детето Общинска програма за 

закрила на детето в съответствие с чл. 21, ал. 1, т. 1 от Закона за 

закрила на детето се приема от Общинският съвет. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 12, ал. 2 и 

чл. 22, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация и чл. 21, ал. 1, т. 1 от Закона за закрила на детето във 

връзка с предложение с вх. № 24-00-696/05.08.2022 г. от Изпълняващ 

длъжността Директор на Дирекция социално подпомагане гр. Разград 

съгласно Заповед №ЧР-7 280/20.06.2022 г. на Изпълнителния Директор 

на АСП, Общински съвет Разград, с 24 гласа „ЗА“, „против“ – 1, 

„въздържал се“ – няма, 

 

Р Е Ш И: 
 

 

1. Приема Общинска програма за закрила на детето за 2022-2023 

г. приложение към настоящото решение. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община Разград 

и Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането 

му. 

 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока и по реда на 

АПК пред Административен съд Разград. 

 

 

 

/Общинската програма за закрила на детето за 2022-2023 г. е 

неразделна част от Решение №535 и е приложено към протокола в 

отделен файл./ 

 

С Т А Т И Я  13 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх.№351. 

Докладна записка от Калоян Руменов Монев и Антон Руменов 

Монев - общински съветници от група „ВМРО - Кауза Разград“ в 

Общински съвет Разград мандат 2019-2023г 

ОТНОСНО: Приемане на Декларация на Общински съвет 

Разград против новата цена на ВиК услугите. 
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Колеги Моневи кой от вас ще представи докладната записка? Давам 

думата на господин Калоян Монев. 

 

Г-н Калоян Монев – Общински съветник, вносител 

Уважаеми колеги едва ли в залата има човек, който не е запознат с 

проблема който възникна с цитираното решение на КОМИСИЯТА ЗА 

ЕНЕРГИЙНО И ВОДНО РЕГУЛИРАНЕ тоя проблем не е и от сега знаете 

вече няколко години и в залата на общинския съвет сме коментирали 

проблема за липсата на средства за воден цикъл на територията на Община 

Разград свързан с проблема за наличието на две асоциации на територията 

на област Разград . И въпреки всички неща които като общински съвет 

предприели включително и да не изпращаме представители на общината в 

на заседанията на ВиК. Със свое решение от 21.07.2022г . комисията взе 

решение за увеличаване на цената на територията където работи 

„Водоснабдяване-Дунав“ ЕООД , с 46 %. Нормално е хората на Разград да 

реагират за това увеличение тъй като считат ,че това което получават на 

среща за цената , която трябва да плащат е с изключително лошо качество 

и съответно трябва да си покриват огромните загуби , които дружеството 

има и ниската събираемост на цената те събират от своите потребители. 

Беше направена подписка от над 300 души , които се подписаха против 

направеното увеличение и същата подписка заедно със сигнал беше 

изпратена до Върховна Административна Прокуратура и до нашата 

Окръжна Прокуратура в Разград с опция Прокуратурата да се само сезира 

и да изготви протест против това решение.  Компетентната Прокуратура , 

която трябва всъщност да протестира решението е Софийска Градска 

Прокуратура тъй като знаете комисията е със седалище в София. Няколко 

неща ми правят впечатление когато е вземано това решение. На първо 

място комисията а и оператор „Водоснабдяване- Дунав“ залагат, че налице 

социална поносимост от това хората в Разград да плащат забележете шест 

лева с ДДС за  кубик вода през 2026г. Тази социална поносимост незнам 

как е изчислена всъщност  няма и никакви данни за това в решението на 

КЕВР, но аз съм категоричен , че такава социална поносимост няма. На 

следващо място решението е взето без съгласуване на бизнес плана и  на 

новата цена както от Общините в региона така и от нарочната асоциация 

по  ВиК. И въпреки това комисията взема своето решение. На следващо 

място считам, че заложените в мотивите на оператора твърдения , че 

водата следва да бъде с нова 46% по висока цена , когато имаме на лице 

огромни загуби по трасето и за обслужване на доставките на дружеството 

и за ръст на заплатите на служителите считам , че не отговаря на 

обществения интерес. След подаване на сигнала до Прокуратурата знаете 

стана обществен дебат и считам , че нашия общински съвет следва да 

изрази за пореден път своята позиция за този сериозен проблем. Който се 

касае в не по-високата цена а и в това , че когато се вземат такива  решения 
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от централната държавна власт в лицето на КЕВР, следва да бъде взето 

предвид и становището на всички Общини в региона. Незнам защо 

Община Разград не е взела становище в процедурата когато е вземано това 

решение. Община Разград не е взела становище и след това както на прави 

Община Кубрат, която е оспорила решението на КЕВР. Надявам се, че сега 

когато предстои съдебна процедура Община Разград ще вземе най- сетне 

отношение в името на хората и мисля , че на лице достатъчно основания 

това решение на комисията  да бъде отменено. Нещо повече вчера 

Софийска Градска Прокуратура е депозирала протест против решението на 

КЕВР за цената на Бургас, знаете ,че не само Разград и няколко още 

области имат нови по-високи цени. Тоест Прокуратурата също работи по 

темата надявам се и тя ако е в срок надявам се да не е изтърван срока също 

да има протест и за Разград. Но така или иначе жалбата на кмета на Кубрат 

ще инециира съдебна процедура и ние като заинтересована община ще 

имаме възможност да изразим нашето становище и пред съда. Всъщност 

сега е момента , когато започва предизборна кампания тук всички сте 

представители на политически сили , които ще се борите за народни 

представители от Област Разград да поемете и политическия ангажимент 

когато бъдете избрани, защото така или иначе четирима депутати от 

Разград ще има. Надявам се тези хора да застанат зад интересите на 

гражданите на Разград и най-сетне де се сетят, че Държавата е длъжник на 

Община Разград по отношение на водния цикъл и на решаване на 

проблема и за двете асоциации, защото без намеса на централната власт 

само с декларации от наша страна няма да се случат нещата това на всички 

е ясно. Но сега когато отидете пред избирателите си следващия един месец 

тук има кандидати за народни представители в тази зала надявам се да се 

сетите за това което говоря днес и да поемете своя ангажимент и този 

проблем дългогодишен да бъде решен. Няма да коментирам текста на 

самата декларация тя е пред вас ако имате предложения аз съм готов да ги 

обсъдим благодаря завърших.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви господин Монев. 

Четири постоянни комисии са обсъдили този въпрос най-напред 

давам думата за информация какво е становището на ПК по бюджет, 

финанси и икономическа политика,по него нашия секретар на заседанието 

господин Цанев ще на информира. 

 

Г-н Мирослав Цанев- Зам.-Председател на ПК 

На проведеното заседание на ПК по бюджет, финанси и 

икономическа политика присъстваха  седем члена на комисията 

докладната записка беше разгледана и подкрепена със седем гласа „ЗА“ , 

„против“-няма , „въздържали се“-няма. 
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви господин Цанев. 

Другите три комисии , които са обсъдили въпроса са ПК по 

устройство и развитие на територията, транспорт на Общината, ПК по 

социална политика, трудова заетост и здравеопазване и по ПК по 

законност, превенция на корупцията, контрол на решенията, предложения 

на гражданите и връзка с неправителствени организации. Техните  

ръководители вече ни  информираха за становището. Откривам дискусия 

по докладната записка имали съветници, които желаят да изразят 

становище? Давам думата на господин Валентин Василев . 

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Благодаря господин Председател.  

Господин Монев само един въпрос имам бихте ли оттегли ли една 

част от изречение „миризмите от остарялата пречиствателна станция“. 

Много така ми изглежда малко насочващо имам предвид , че аз поне ако не 

ме лъже паметта не съм виждал официален документ от някаква 

институция , която да гарантира на сто % , че миризмите в Разград са от 

остарялата пречиствателна станция, а иначе принципно сте прав аз не знам 

дали има пречиствателна станция някъде по света, която не мирише. 

 

Г-н Калоян Монев – Общински съветник, вносител 

Мога ли да отговоря господин председател. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да разбира се и ще бъде добре да изясним тоя въпрос. 

 

Г-н Калоян Монев – Общински съветник, вносител 

Изяснявам го веднага. Миризмите в Разград колеги, не са 

приключили през летния сезон последните сигурно десет години. Ако се 

запознаете с данните от нашата Общинска пречиствателна станция, на 

трите точки, на които е разположена, ще видите, че нивата на сероводород, 

амоняк, серен диоксид, и още куп приятни неща във въздуха са в пъти над 

нормата последния един месец. Предмет на отделен сигнал, който ще 

изпратим в РИОСВ защо и какво се случва, а и до Отдел „Екология“ 

всъщност на Община Разград. Защото данните от станцията на РИОСВ 

показват едно, данните от Общинската станция показват други неща. За 

държавата в лицето на РИОСВ няма проблем. За измерванията, която 

Общинската станция прави има огромен проблем. Дали не е калибрирана и 

показва неправилни данни или има някакъв технически проблем, това е 

въпрос, който ще бъде решен. Но така или иначе миризмите, които 
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обгазяват Разград, те са и аз смятам от пречиствателната станция. Така че, 

моето становище е, че следва да остане този текст. Завърших.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Други съветници желаят ли да изразят становище? Не виждам.  

Заповядайте, господин Василев.  

 

Г-н Валентин Василев – ПП „ГЕРБ“ 

Благодаря, господин председател. 

Искам да припомня на уважаемите колеги съветници и на 

слушателите разбира се, на жителите на Община Разград, да ви припомня 

какъв беше проблема по отношение на консолидацията преди години, 

защото ако тогава имаше консолидация може би, най-вероятно част от тези 

проблеми, които са в момента нямаше да ги има. Консолидацията на 

Асоциацията по ВиК не се осъществи поради нежеланието на няколко 

общински съвета в други общини, съседи на Разград да подкрепят 

консолидацията. И тъй като общинските съвети са политически органи, за 

това вина определено имат определени политически сили. Това не трябва 

да го забравяме и както каза господин Монев – в момента е предизборна 

кампания, обещания и т.н. и т.н. Надявам се общинските съвети в бъдеще 

да проявят малко по голям разум за да не коментираме такива теми. 

Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. 

Има ли други съветници, които желаят да изразят становище?  

Колеги, още веднъж питам има ли други съветници, които желаят да 

изразят становище? Не виждам. Затова обявявам дискусията за 

приключена. И пристъпваме към произнасяне с гласуване. Моля 

общинските съветници да гласуват представения проект за решение.  

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                    № 536 

 

Със свое Решение №БП-Ц-14 от 21.07.2022г. на закрито заседание 

КОМИСИЯТА ЗА ЕНЕРГИЙНО И ВОДНО РЕГУЛИРАНЕ е одобрила 

бизнес план за развитие на дейността на „Водоснабдяване - Дунав” 

ЕООД, гр. Разград като ВиК оператор действащ на територията на 

Област и Община Разград за периода 2022-2026 г и е утвърдила и 

одобрила нови цени на водоснабдителни и канализационни услуги. 
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В одобрения бизнес план на оператора се утвърждава цена на 

услугата за доставяне на питейна вода, отвеждането и пречистването - 

5,302 лева за кубичен метър, или увеличение на настоящата цена с 1,67 

лв./ куб.м, но според оператора цената е по-ниска от нивото на 

социалната поносимост в областта. Като причина за поскъпването се 

посочват драстично увеличените разходи за материали и външни 

услуги, включително и за доставка на електроенергия от свободен 

пазар. Довод на оператора е и заложеният ръст на заплатите на 

техните служители. Предвиденото увеличение в района на Разград т.г. 

е с 46% повече спрямо 2021г, а през 2026 г. се предвижда то да скочи с 

67% спрямо 2021 г., т.е. от 3,632лв. /с ДДС/, на 6,079 лв. /с ДДС/. 

Всичко това е на фона на отчетените от оператора огромни загуби на 

вода и ниска събираемост на цената на услугите. Според годишния 

доклад и сравнителен анализ на състоянието на ВиК сектора в 

Република България за 2020 г., приет с решение на КЕВР на 30 

септември 2021 г., оценката по 21 показатели за качество на 

„Водоснабдяване Дунав“ – Разград, включително „общи загуби на 

вода“, е „пълно неизпълнение“! И в същото време исканото 

увеличение е с 46%, т.е. обществото да поеме несвършената работа на 

оператора! 

Считаме цитираното решение на КЕВР за незаконосъобразно и 

крайно несправедливо към хората от Община и Област Разград. На 

първо място, нито Общински съвет Разград, нито Асоциацията по ВиК 

към Област Разград не са съгласували бизнес-плана на дружеството 

оператор, както и цените на ВиК услугите. Напротив, Общински съвет 

Разград многократно е коментирал темата с липсата на консолидация 

във ВиК сектора, липсата на реален напредък за решаване на 

проблемите с ВиК услугите, лошото им качество, огромните загуби на 

вода, миризмите от остарялата пречиствателна станция. В тази връзка 

имаме и последователна практика Община Разград да изразява своята 

позиция на несъгласие с политиката на оператора и Асоциацията по 

ВиК за бездействието от тяхна страна за решаване на проблемите. 

На следващо място, с решение №8/21.07.2022 г. по КД № 4/2022 г. 

на Конституционния съд на Република България бе обявен изборът на 

председателя на КЕВР за противоконституционен. Въпрос на правен 

анализ е дали цялата процедура по вземане на решението на КЕВР за 

цената на ВиК услугите е валидна с оглед на факта, че председателят 

на комисията е свиквал и водил заседанията на комисията по 

процедурата. 

Решението е крайно несправедливо за населението на Община и 

Област Разград, защото реални ползи от поскъпванията на цената на 

водата до момента не се наблюдават, не е отчетена социално-

икономическата обстановка в общината и възможността на 
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домакинствата да поемат този разход, както и че водата е с много 

лошо качество. 

Уважаеми колеги, 

Ангажиментът на общинските съветници към осигуряването на 

нормален, здравословен и безопасен живот на населението в общината 

е безусловен. Ето защо в компетенциите на Общински съвет - Разград 

е да изрази позиция по описания проблем. 

Предвид гореизложеното и с оглед защитата на обществения 

интерес и здраве, предлагаме Общински съвет град Разград, на 

основание чл. 21, ал. 2 и във връзка с чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и 

чл.8, ал.1 от Правилника за организацията и дейността на Общински 

съвет – Разград, с 25 гласа „ЗА“, „против“-няма, „въздъжали се“- 

няма, 
 

Р Е Ш И: 
 

Общински съвет град Разград, приема Декларация против 

Решение №БП-Ц-14 от 21.07.2022г. на КЕВР, с което е одобрен бизнес 

план за развитие на дейността на „Водоснабдяване - Дунав” ЕООД, гр. 

Разград като ВиК оператор действащ на територията на Област и 

Община Разград за периода 2022-2026 г и е утвърдила нови цени на 

водоснабдителни и канализационни услуги. 

Приетата декларация да се изпрати на Министерски съвет на 

Република България, Министерство на регионалното развитие и 

благоустройството, КЕВР, Областен управител – област Разград, 

Кмета на Община Разград.  

 

ДЕКЛАРАЦИЯ 

 

Ние, общинските съветници в Общински съвет Разград мандат 

2019-2023г, сме категорично против Решение №БП-Ц-14 от 21.07.2022г. 

на КЕВР, с което е одобрен бизнес план за развитие на дейността на 

„Водоснабдяване - Дунав” ЕООД, гр. Разград като ВиК оператор, 

действащ на територията на Област и Община Разград за периода 

2022-2026 г и са утвърдени нови цени на водоснабдителни и 

канализационни услуги. 

Считаме цитираното решение на КЕВР за незаконосъобразно и 

крайно несправедливо към хората от Община и Област Разград. На 

първо място, нито Общински съвет Разград, нито Асоциацията по ВиК 

към Област Разград са съгласували бизнес-плана на дружеството 

оператор, както и увеличението на цените на ВиК услугите. Напротив, 

Общински съвет Разград многократно е коментирал темата за липса 

на консолидация във ВиК сектора, липсата на реален напредък за 
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решаване на проблемите с ВиК услугите, лошото им качество, 

огромните загуби на вода, миризмите от остарялата пречиствателна 

станция. 

Считаме Решението за крайно несправедливо за населението на 

Община и Област Разград, защото реални ползи от поскъпванията на 

цената на водата до момента не се наблюдават, не е отчетена 

социално-икономическата обстановка в общината и възможността на 

домакинствата да поемат този разход, както и че водата е с много 

лошо качество. 

Имайки предвид горното, настояваме за: 

1. Незабавно спиране действието на решението и 

преразглеждането му от комисията, като отчете всички социално-

икономически фактори в Община и Област Разград 

2. Намиране на окончателно решение за пълна консолидация 

на ВиК сектора в Област Разград 

3. Спешни действия от страна на централната и местна власт 

по решаване на проблемите във ВиК сектора, включително целево 

финансиране на проекти за воден цикъл в града и селата на общината 

и пълна рехабилитация на градската пречиствателна станция 

4. Кметът на Община Разград и общинска администрация да 

изработят и внесат за обсъждане в Общински съвет в разумен срок 

план-програма за неотложните мерки, свързани с подобряване на 

общинската ВиК структура 

 

Декларираме, че единно ще работим в тази насока, като 

призоваваме държавната и местна власт да си свършат вменените им 

по закон задължения за защита на обществения интерес! 

 

 Общински съвет Разград 

 30 Август 2022г. 

 

 

С Т А Т И Я  14 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх.№354. 

Докладна записка от Мирослав Тодоров Грънчаров – Зам.-кмет на 

Община Разград 

Относно: Разрешение за изготвяне на проект за подробен 

устройствен план /ПУП/. 

Господин Грънчаров моля, да представите вашето предложение. 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 
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Благодаря Ви господин председател. 

 Уважаеми дами и господа общински съветници,  

Обичайно сте свикнали да разглеждаме подобни разрешения за 

изготвяне на пупове върху земеделска територия. Тази  не е такава 

съгласно закона за устройство на територията, когато става въпрос за два 

или повече квартала които се засягат при изработване подробни 

устройствен план това се случва с решение на общинския съвет.Става 

въпрос за бившата фабрика „Химик“. Собственика иска да създаде нова 

регулирани поземлени имоти като създаде квартал 700 и квартал 911 за 

бъдещи инвестиционни дейности. От общински съвет-Разград се очаква да 

одобри техническото задание за изработване на  проект за подробен 

устройсвен план и да разреши изработването на проект за изменението 

подробен и устройсвен план за регулации на улици и поземлени имоти без 

режим на застрояване в ново образувалите се квартали 700 и 911 в град 

Разград.Благодаря Ви завърших. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, господин Грънчаров. 

Докладната записка бе обсъдена в постоянната комисия по 

устройство и развитие на територията, транспорт на Общината и вече 

бяхме информирани затова, че комисията подкрепя проекта за решение. 

Давам думата за мнения съображения и предложения. Невиждам желаещи 

затова ще престъпим към гласуване и моля, общинските съветници да 

гласуват по проекта докладна записка с вх.№354. 

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                    № 537 

 
 

В Община Разград е постъпило искане от „Химик“ АД, гр. 

Разград с ЕИК: 826043835 за издаване на разрешение за изработване 

на проект за изменение на подробен устройствен план /ПУП/ - 

изменение на действащия регулационен план на гр. Разград, одобрен 

със Заповед № 176 от 01.03.2013 г. на кмета на Община Разград на 

собствен поземлен имот с идентификатор 61710.503.6331 по 

кадастралната карта и кадастралните регистри (КККР) на гр. Разград, 

за който са отредени урегулирани поземлени имоти /УПИ/ с №№ IV-

6331 /четири римско тире шест хиляди триста тридесет и едно арабско/ 

„За производствени и складови дейности“ и V-6331 /пет римско тире 

шест хиляди триста тридесет и едно арабско/ „За помпена станция“ в 

кв. 700 /седемстотин/ по плана на гр. Разград, община Разград и на 
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поземлен имот с идентификатор 61710.503.6393 по КККР на гр. 

Разград. 

Към искането са приложени следните документи: 

 техническо задание за изработване на Подробен устройствен 

план /ПУП/ - план за регулация /ПР/; 

 предложение за създаване на ПУП - план за регулация на кв. 700 

по плана на гр. Разград, като от него се образуват нови квартали 

с №№ 700 и 911 по плана на гр. Разград, община Разград и се 

образуват нови УПИ с №№ I-6464 с отреждане „За 

производствени и складови дейности“, II-6465 с отреждане „За 

производствени и складови дейности“, III-6467 с отреждане „За 

производствени и складови дейности“, IV-6468 с отреждане „За 

техническа инфраструктура“, V-6469 с отреждане „За 

производствени и складови дейности“ и VI-6470 с отреждане „За 

производствени и складови дейности“ в кв. 700 и УПИ с №№  I-

6462 с отреждане „За производствени и складови дейности“, II-

6393 с отреждане „За производствени и складови дейности“, III-

6466 с отреждане „За техническа инфраструктура“, IV-6472 с 

отреждане „За производствени и складови дейности“, V-6471 с 

отреждане „За производствени и складови дейности“, VI-6474 с 

отреждане „За помпена станция“ и VII-6473 с отреждане „За 

производствени и складови дейности“ в кв. 911 

 скица на имотите; 

 документ за собственост; 

 становище от „Електроразпределение Север“ АД 

 становище от „Водоснабдяване – Дунав“ ЕООД 

 писмо с изх. № И-66/11.01.2022 г. от РИОСВ-Русе, с което 

информират възложителя, че инвестиционното предложение не 

подлежи на процедура по екологична оценка или преценяване 

необходимостта от извършване на екологична оценка. 

 план схеми за ел. захранване, водоснабдяване и канализация. 

Съгласно чл. 124а, ал. 1 и ал. 2 от ЗУТ разрешение за 

изработване на проект за ПУП за поземлени имоти в обхват повече от 

един квартал се допуска с решение на Общинския съвет по 

предложение на кмета на общината. Искането за издаване на такова 

разрешение се придружава от задание по чл. 125 от ЗУТ, което се 

одобрява едновременно с разрешението по чл. 124а от ЗУТ. 

„Химик“ АД e представило задание за разрешение за 

изработването на подробен устройствен план – план за регулация на 

собствен поземлен имот с идентификатор 61710.503.6331 по 

кадастралната карта и кадастралните регистри (КККР) на гр. Разград, 

за който са отредени урегулирани поземлени имоти /УПИ/ с №№ IV-
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6331 /четири римско тире шест хиляди триста тридесет и едно арабско/ 

„За производствени и складови дейности“ и V-6331 /пет римско тире 

шест хиляди триста тридесет и едно арабско/ „За помпена станция“ в 

кв. 700 /седемстотин/ по плана на гр. Разград, община Разград и на 

поземлен имот с идентификатор 61710.503.6393 по КККР на гр. 

Разград. 

Със заданието се установява териториалния обхват на плана, 

чието допускане се иска. Предложението за изменение на подробния 

устройствен план – план за регулация /ПР/ включва следните 

изменения:  

Заличават се кв. 700 по плана на гр. Разград и УПИ с №№ IV-

6331 „За производствени и складови дейности“ и V-6331 „За помпена 

станция“; 

На територията на поземлен имот с идентификатор 

61710.503.6331 са проектирани вътрешно квартални улици, които да се 

свържат със съществуващата улична регулация и се поставят нови 

О.Т. 4392 и О.Т. 4393; 

За изградените вече вътрешно квартални улици се поставят 

нови О.Т. 4382, 4383, 4384, 4385, 4386, 4387, 4388, 4389, 4390 и 4391. 

Уличната регулация е с широчини от 8.50 м, 9.00 м, 10.00 м и 11.00 м.; 

С проектирането на уличната регулация се образуват 2 /два/ 

нови квартала 700 /седемстотин/ и 911 /деветстотин и единадесет/; 

Кв. 700 е ограничен от ул. „Търговищко шосе“, съществуващата 

улична регулация в посока север, определена от О.Т. 2412, 2411 и 

новата улична регулация проектирана в съществуващите габарити на 

вътрешно кварталните улици определени от О.Т. 4392, 4391, 4390, 

4388, 4389, 4387, 4386, 4385, 4384, 4383, 4382 и 4393; 

 Кв. 911 е ограничен от ул. „Търговищко шосе“, новата улична 

регулация проектирана в съществуващите габарити на вътрешно 

кварталните улици определени от О.Т. 4393, 4385, 4384, 4383, 4382, 

4386, 4387, 4388, 4391, 4392, съществуващата улична регулация в 

посока север, определена от О.Т. 2410 и крайната регулационна 

граница на гр. Разград; 

В регулацията на гр. Разград се включва поземлен имот с 

идентификатор 61710.503.6393 по КККР на гр. Разград. 

С плана за регулация в кв. 700  се образуват 6 /шест/ броя нови 

УПИ, както следва: 

- УПИ с № I-6464 с отреждане „За производствени и складови 

дейности“, 

- УПИ с № II-6465 с отреждане „За производствени и складови 

дейности“,  

- УПИ с № III-6467 с отреждане „За производствени и складови 

дейности“,  
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- УПИ с № IV-6468 с отреждане „За техническа инфраструктура“, 

- УПИ с № V-6469 с отреждане „За производствени и складови 

дейности“,  

- УПИ с № VI-6470 с отреждане „За производствени и складови 

дейности“;  

С плана за регулация в кв. 911  се образуват 7 /седем/ броя нови 

УПИ, както следва: 

- УПИ с № I-6462 с отреждане „За производствени и 

складови дейности“,  

- УПИ с № II-6393 с отреждане „За производствени и 

складови дейности“,  

- УПИ с № III-6466 с отреждане „За техническа 

инфраструктура“ 

- УПИ с № IV-6472 с отреждане „За производствени и 

складови дейности“,  

- УПИ с № V-6471 с отреждане „За производствени и 

складови дейности“,  

- УПИ с № VI-6474 с отреждане „За помпена станция“ 

- УПИ с № VII-6473 с отреждане „За производствени и 

складови дейности“. 

Изобразените в кафяв цвят поправки, щрихи, надписи и линии 

са за улична регулация, а в зелен цвят за вътрешна регулация, 

съгласно приложения проект. 

С предложения проект за изменение на плана за регулация ще се 

осигури актуална основа за бъдещо инвестиционно проектиране. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 11, ал. 2 и 

чл. 22, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл. 124а, ал. 1 и ал. 7, чл. 124б, ал. 1, ал. 2 и ал. 4, чл. 

125, ал. 1, чл. 81, ал. 5, чл. 108, ал. 2, чл. 110, ал. 1, т. 2 от Закона за 

устройство на територията, предлагам Общински съвет Разград, с 23 

гласа „ЗА“, „против“-няма, „въздъжали се“-няма, 
 

Р Е Ш И: 

 

1. Одобрява техническото задание за изработване на проект за 

подробен устройствен план – план за регулация на собствен поземлен 

имот с идентификатор 61710.503.6331 по кадастралната карта и 

кадастралните регистри (КККР) на гр. Разград, за който са отредени 

урегулирани поземлени имоти /УПИ/ с №№ IV-6331 /четири римско 

тире шест хиляди триста тридесет и едно арабско/ „За производствени 

и складови дейности“ и V-6331 /пет римско тире шест хиляди триста 

тридесет и едно арабско/ „За помпена станция“ в кв. 700 /седемстотин/ 
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по плана на гр. Разград, община Разград и на поземлен имот с 

идентификатор 61710.503.6393 по КККР на гр. Разград. 

2. Разрешава изработването на проект за изменение на подробен 

устройствен план – план за регулация на улици и поземлени имоти без 

режим на застрояване /ПР/ на кв. 700 по плана на гр. Разград, като от 

него се образуват нови квартали с №№ 700 и 911 по плана на гр. 

Разград, община Разград и се образуват нови УПИ с №№ I-6464 с 

отреждане „За производствени и складови дейности“, II-6465 с 

отреждане „За производствени и складови дейности“, III-6467 с 

отреждане „За производствени и складови дейности“, IV-6468 с 

отреждане „За техническа инфраструктура“, V-6469 с отреждане „За 

производствени и складови дейности“ и VI-6470 с отреждане „За 

производствени и складови дейности“ в кв. 700 и УПИ с №№  I-6462 с 

отреждане „За производствени и складови дейности“, II-6393 с 

отреждане „За производствени и складови дейности“, III-6466 с 

отреждане „За техническа инфраструктура“, IV-6472 с отреждане „За 

производствени и складови дейности“, V-6471 с отреждане „За 

производствени и складови дейности“, VI-6474 с отреждане „За 

помпена станция“ и VII-6473 с отреждане „За производствени и 

складови дейности“ в кв. 911, както и на план схеми за ел. захранване, 

водоснабдяване и канализация. 

 

Решението да се разгласи с обявление по реда на чл. 124б, ал. 2 от 

Закона за устройство на територията /ЗУТ/. 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и на Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

На основание чл. 124б, ал. 4 от Закона за устройство на територията 

Решението не подлежи на оспорване. 

 

/Техническото задание за изработване на проект за подробен 

устройствен план е неразделна част от Решение №537  и е приложено 

в отделен файл./ 

 

 

ТОЧКА ВТОРА  

ТЕКУЩИ 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Колеги, накратко само ще ви информирам за постъпили материали 

от последната сесия. 
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Постъпило е писмо от госпожа  Катя Радева директор за „Центъра за 

работа с деца на улицата“ в което тя поставя проблеми свързани с 

дейността на този център. 

Постъпили са съобщения и заверени преписи влезли в решение на 

Административен съд-Разград по административно дело №78 от 2022 г., с 

което са отменени няколко разпоредби на Наредба №25 за финансиране 

дейността на спортните клубове. 

Постъпило е писмо от фирма „СТИНГ“, с което те уведомяват 

Общината и общинския съвет , че желаят да закупят имота върху който е 

построена тяхната складова база в Бизнес зона „Перистър“ и след това 

последвано с друго писмо с което оттеглят предложението предвид 

усложненията икономическа конюнктура. 

Постъпило е писмо от заместник кмет господин  Добрин Добрев , с 

което той информира общинския съвет, че във връзка с проявения интерес 

от господин Денис Ахмед Тефик от с.Ясеновец касаещо Бивша База дом за 

възрастни хора с деменция в с. Черковна, че те неса общинска собственост 

и затова господин Тефик следва да заяви интереса си към собствениците на 

този имот.  

Постъпили са писма от господин Добрев, с което информира 

общинския съвет, че има предложения от спортен клуб по борба „Лютфи 

Ахмед“ град Разград за отпускане на парична награда на Фатме Тахир 

Шабан. И докладна записка от Красен Цонев председател на спортния клуб 

по лека атлетика „Лудогорец“ за награждаване на Лъчезар Йовков Вълчев , 

за постигнати високи постижения. Пояснявам, че тези две писма бяха  

разгледани в ПК по бюджет, финанси и икономическа политика и ПК по 

законност, превенция на корупцията, контрол на решенията, предложения 

на гражданите и връзка с неправителствени организации и те прецениха ,че 

необходимо да разполагат със становище на общинската администрация. И 

сега моля, председателя на ПК за младежта, спорта и туризма господин 

Ремзи Осман да ни информира за предстоящо заседание на комисията по 

спорт и обсъждането на тоя въпрос.  

 

Г-н Ремзи Осман – Председател на ПК 

Благодаря, господин председател уважаеми членове на ПК младежта и 

спорта искам след самата сесия да останем изванредно да обсъдим тия 

писма и предложения от самите  клубове. Благодаря . 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря и аз моля, членовете на ПК за младежта, спорта и туризма 

заедно с  експертите на общинска администрация да обсъдят този въпрос. 

Постъпили са писма от госпожа Силвия Георгиева изпълнителен 

директор на „НСОРБ“ относно:Анализа и проучването на въпросите по 



68 
 

справките месечни данъци и такси, които са разгледани в постоянните 

комисии имащи отношение към този проблем. 

Постъпило е писмо от господин Добрев зам.кмет относно: 

Разработване на план за действие на Община Разград за равенство , 

приобщаване и участие на ромите, този път за периода от 2022-2023 г. 

общински оперативен екип. С което ни уведомяват , че трябва да има 

представител на общинския съвет.  

Постъпило е писмо от госпожа Полина Иванова относно: Докладната 

записка на госпожа Таня Карбова директор на ТМЦ-Разград и на господин 

Светослав Стойчев директор на Капански ансамбъл-Разград относно: 

Хулигански прояви и посегателства върху сградата на общински културен 

център. И мерките ,които са предприети от страната на общинска 

администрация за преустановяване то поне  намаляване на тия 

изстъпления, които често се случват около този наш важен културен 

институт. 

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Иво Димитров, Вие не ме разбрахте в това писмо.  

  

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Моля , Ви по темата и да поясним понеже вмятате по нещо което 

няма връзка . Ръководителите на тези институции ни информират , че 

постоянно района око театрално музикалния център е осеян с фекалии , 

повръщания , кръв и други екскременти след излизане от денонощното 

заведение „СОХО“. И , че там постоянно стават сбивания и са вече 

многократно случаите на рушене и повреждане на общинско имущество. 

Затова иде реч в това писмо. 

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Ако си спомнете , Аз бях на…. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Димитров не се предвижда дискусия по тия въпроси а само 

информация от председателя. 
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Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Извинявам се, може би искат да отворят тия сбивания отделяне на 

екскременти  да стават вътре на закрито.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

В постоянните комисии ще ги обсъдим спокойно. 

Продължаваме по нататък колеги постъпило е писмо от господин 

Евгений Драганов относно: Изготвен финансов анализ по едно 

предложение за изменение на Наредба №14 за такси и цени на услуги , 

който проблем в процес на обсъждане в нашите постоянни комисии.  

Постъпило е писмо от господин Добрин Добрев , което касае 

предложение на общинския съветник господин Ахмедов свързано с 

изграждане на парк зона за отдих и открит стрийт фитнес на територията 

на село Ясеновец Община Разград.  

Постъпил е отчет за дейността на комисията за финансово 

подпомагане на двойки , семейства и лица с  репродуктивни проблеми на 

територията на Община Разград за периода 26.04.2022 г. до 30.06.2022г. и 

за този отчет ни информират ,че е постъпило едно заявление за финансово 

подпомагане взето решение и по съществено такова подпомагане в размер 

на 2500 лева. 

Това са уважаеми съветници, материалите които са постъпили в 

общинския съвет всичките са разпределени на ресорните постоянни 

комисии.  

Поради изчерпване на дневния ред в 15:30 часа, закривам 

заседанието на общинския съвет, а сега ще продължи постоянната комисия 

по спорт. 

 

                                          ПРЕДСЕДАТЕЛ:   

                                                                      /Стоян Ненчев/ 

 

 

 

                                     ПРОВЕРИЛ СЕКРЕТАР:  

                             /Мирослав Цанев/ 

 

 

 

 


